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Altın ithalatına uygulanan kotalar, kuyumculuğun dünya pazarındaki rekabet gücünü
zayıflattığı gibi  hem ihracatçıları hem de nitelikli iş gücünü zor durumda bırakıyor

ALTIN ithalatına getirilen kota, kuyumculuk
sektörünü derinden etkiledi. İzmir
Kuyumcular Odası Başkanı Murat Kurtuluş
Buyrukçu, kotaların altına erişimi
zorlaştırarak ihracatı sekteye uğrattığını, bu
durumun Türkiye'nin dünya kuyumculuk
sektöründeki rekabet gücünü zayıflattığını
belirtti. Geleneksel ve zengin mücevher
üretim geçmişine sahip Türkiye'nin, kota
uygulamaları nedeniyle önemli bir konum
kaybı riskiyle karşı karşıya olduğunu ifade
eden Buyrukçu, sektörün sürdürülebilirliği ve
nitelikli iş gücünün korunması için kotaların
yeniden gözden geçirilmesini talep etti.

Dillere destan bir
kutlama olacak
DÜNYANIN en popüler turizm
merkezlerinden Amsterdam, 27 Ekim
2025’te kuruluşunun 750. yıl dönümünü
kutlayacak. Bir yıl boyunca devam
edecek 300’den fazla etkinlikle şehrin
zengin tarihi, kültürü ve kültürel
çeşitliliğine vurgu yapılacak. � 2’de

BÜYÜK GÜN 27 EKİM

“Bu güzel rüzgarı 
İzmir’e yayacağız”
SELEFİ Serkan Kaplan’ı tebrik eden CHP
Foça’nın yeni İlçe Başkanı Kenan Düzgün,
“Herkesin birlikte hareket ettiği, kimsenin
birbirine saygısızlık etmediği, CHP’ye
yakışan bir kongre yaptık. CHP bayrağını
daha yükseğe taşıyacağız” dedi.  � 4’te

FOÇA’DA İLK MESAJ

“Çiğli’nin resmi
artık değişecek’
AK Parti Çiğli İlçe Başkanı Oktay Özdemir,
“Çiğli için ne gerekiyorsa yapmaya
hazırız. Meclis üyelerimizle birlikte her
yanlışın karşısında ancak ilçemiz adına
yapılan her hizmetin de destekçisi
olacağız” ifadelerini kullandı. � 4’te

‘İŞTE PAROLAMIZ ’

HER KESİM MAĞDUR

EKMEĞE ZAM İSYANI
‘GE-Çİ-NE-Mİ-YO-RUZ’

Tugay’dan
dönüşüm
hamlesi

KATI atıkların geri dönüşümü uygulamasının
bir ay içinde başlayacağını müjdeleyen İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay,
“Hiç geri dönüştürülmeyen çöp kalmasın diye
hayal ediyoruz” ifadelerini kullandı. � 7’de

Ebeveynlerin
içi rahat olsun
KARŞIYAKA Belediyesi, parkları daha
güvenli hale getirmek amacıyla örnek 
bir adım attı.  Tek tek denetlenen çocuk
oyun grupları güvenlik sertifikası aldı.
Başkan Yıldız Ünsal, “Çocuklarımızın
mutluluğu için çalışıyoruz” dedi.  � 6’da

SELVİNCanbeyli,
yazma yolculuğuna
içsel bir derinlikle
bakıyor. Farklı
disiplinlerden yola
çıkarak yazmanın şifa
gücüne değiniyor.
Yazarla ‘Kendini 
Yaz’ kitabını 
konuştuk. � 8’de
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Madalyonun 
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En sevdiğim vardır da
içim yanar yanar ya...

Ege-Koop’tan
‘Suriye’ çıkışı

EGE-KOOPDanışma
Kurulu, son
toplantısında Suriye’deki
yeni durumu ve
Türkiye’de sayıları tam
olarak bilinmeyen
göçmenlerin yarattığı
ekonomik ve demografik
sorunlara olası
çözümleri masaya
yatırdı.  � 4’te
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Güzel Bozdağ’da
kahkaha sesleri

Işıl ışıl lunapark
kapkaranlık oldu
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YILIN ikinci haftasında ekmek
fiyatlarına yapılan zam vatandaşta
şaşkınlık yarattı. Emekliler, “Üç
kuruş zamla geçinmeye çalışıyoruz
ama ekmeğe yapılan bu artış,
hayatımızı iyice zorlaştıracak”
derken öğünlerini ekmek arası
atıştırmakla geçiren öğrenciler
yetkililerden yardım istedi. � 9’da

İzmir'de 10 lira olan ekmek, yüzde 25'lik bir artışla 12,5 liraya yükseldi. 
Son zam, emeklisinden öğrencisine kadar birçok vatandaşın canını sıktı
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İŞ GÜCÜ KALİTESİ

‘GÖZDEN GEÇİRİLMELİ’

BAŞKAN Buyrukçu, “Türkiye, altın işleme
konusunda önemli bir konumdayken, kota
uygulamaları nedeniyle bu konumunu
kaybetme riskiyle karşı karşıya kaldı. İthalat
kotası kaldırılırsa, sektör eski parlak
günlerine dönebilir. Bu, küçük esnafın da
altına ulaşmasını sağlayacaktır” ifadelerini
kullandı. Sektörde meydana gelen bir
sekmenin, nitelikli iş gücünü de olumsuz
etkilediğini savunan Buyrukçu, “İş gücü
kalitesi arttıkça, sektördeki sürdürülebilirlik
de daha sağlam temellere oturacaktır” 
diye konuştu.  � 5’te
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Dünyanın en popüler
turizm
merkezlerinden

biri olan
Hollanda’nın
başkenti
Amsterdam, 2025
yılını büyük bir
heyecanla
karşıladı. 12.
yüzyılda Amstel
Nehri kıyısında
küçük bir balıkçı
kasabası olarak
kurulan şehir 27
Ekim 2025 tarihinde
kuruluşunun 750.
yıldönümünü kutlayacak.

Orta Çağ’dan günümüze
ticaretle gelişen ve büyüyen
Amsterdam, özellikle 17. yüzyılda
Hollanda Altın Çağı sırasında ticaret,

sanat ve bilimle önemli

bir
merkeze dönüşen Amsterdam,
son 30 yıldır Avrupa’nın ve dünyanın
popüler turizm destinasyonları
arasında yer alıyor.

Amsterdam’ın 750. kuruluş yıl
dönümü şehir genelinde
düzenlenecek çeşitli kültürel,

sportif, eğlence etkinlikleriyle
kutlanacak. Kutlamaların

başlangıcı ise 27 Ekim
2024’te Ziggo

Dome'da

düzenlenen açılış
konseri oldu.

27 Ekim 2024’te
başlayan

kutlamalar 27
Ekim 2025’te
büyük bir
finalle sona
erecek. Yıl
boyunca,
mahalle buluş-
malarından
büyük kültürel

etkinliklere
kadar birçok

faaliyetin
planlandığı şehirde

büyük bir heyecan
hakim.  

Müze açılışları:
Amsterdam’ın 750. Yaşının

kutlandığı 2025 yılında kentte üç yeni
müze açılacak. Drift Müzesi, ZAMU ve
Surinam Müzesi 2025’te sanat severlerle
buluşacak müzeler arasında. Drift
Müzesi, Plantage bölgesinde eski bir
buharlı tren fabrikasında yer alacak ve
çağdaş sanat eserlerine ev sahipliği
yapacak. 

ZAMU, Zaandam bölgesinde eski
askeri depoların dönüştürülmesiyle
oluşturulan bir alanda ve Hollandalı ve
uluslararası sanatçıların eserlerini
sergileyecek. Surinam Müzesi ise
Amsterdam şehri tarihi için önemli bir
mirasa sahip olan Surinam kültürüne
odaklanan, Hollanda’daki Surinam
diasporasının tarihini anlatan önemli bir
müze. 

Amsterdam Işık Festivali: Amsterdam
Işık Festivali, kente her yıl düzenlendiği
dönemde binlerce ziyaretçiyi çeken
keyifli bir organizasyon. 28 Kasım 2024’te
başlayan Işık Festivali 19 Ocak 2025

tarihine kadar ziyaretçilerini
ağırlamaya devam edecek.

Festival kapsamında Amsterdam’ın
tarihi ve estetik kanalları boyunca 27 ışık
enstalasyonu

sergilenecek.
Festival, Kasım 2025’te bir kez daha
düzenlenerek yıl dönümü kutlamalarına
özel bir katkı sağlayacak. 

Kwaku Yaz Festivali: Temmuz
ve Ağustos 2025’te
Amsterdam’daki Nelson
Mandela Parkı’nda
düzenlenecek olan
Kwaku Yaz Festivali,
Surinam ve Afrika
kültürlerine
odaklanan
programıyla kentin
kültürel geçmişine
ışık tutan
organizasyonlardan
biri. Müzik, dans ve
futbol etkinlikleriyle
50. yılını kutlayacak

olan festival,
Amsterdam’ın kültürel
çeşitliliğini yansıtırken,
Amsterdam’ın 750.
Kuruluş yılına

ithafen özel etkinlikler ve
gösterilere de ev sahipliği
yapacak.

Kral Günü (Koningsdag): Her
yıl 27 Nisan’da Hollanda
genelinde kutlanan Kral
Günü’nün ülkede en renkli
geçtiği yerlerden biri
Amsterdam. Hollanda Kralı
Willem-Alexander’ın doğum
gününü onurlandıran ulusal bir
bayram olarak kutlanan günde

tüm şehir turuncuya boyanıyor.
Kanal partileri, teknelerle

düzenlenen geçitler, sokak
pazarları ve açık hava konserleri
gibi etkinliklerle şehir bir festival
alanına dönüşüyor. Kral Günü,
Amsterdam’ın eşsiz kültürel
atmosferini deneyimlemek için
yılın en hareketli ve renkli
günlerinden biri olarak öne
çıkıyor. Şehirde hava da güzelse
mükemmel anılar
deneyimleyeceğinizin

garantisini verebilirim.
Yılın en uzun günü 21 Haziran

2025: Yılın en uzun günü olan 21
Haziran 2025’te Amsterdam’ın
750. yıl dönümü şerefine A10
otoyolunun 15 kilometrelik bir
bölümü trafiğe kapatılarak
müzik, spor, tiyatro ve dans
etkinlikleri düzenlenecek.

20-24 Ağustos 2025 tarihleri
arasında düzenlenecek SAIL
Amsterdam etkinliği,
Amsterdam'ın denizcilik
geçmişini kutlayan ve dünyanın

dört bir yanından yelkenli gemilerin
katılacağı büyük bir deniz festivali olarak
şehrin 750. yaş kutlamaları kapsamında
öne çıkan etkinliklerden bir diğeri.

2025 yılı boyunca, Amsterdam kent
merkezinde kültürel çeşitliliği, birliği ve

kutlamayı temsil eden bir
ışık huzmesi, akşam ve

sabahın karanlık
saatlerinde şehri
aydınlatacak. Şehir
genelinde yıl
dönümünü simgeleyen

bayraklar kent
sokaklarını

renklen-
direcek.

Hollanda’nın
başkenti Amsterdam,

27 Ekim 2025’te
kuruluşunun 750. yıl

dönümünü kutlayacak. Bir yıl

boyunca şehirde devam edecek

300’den fazla etkinlikle
Amsterdam’ın zengin tarihi,

kültürü ve kültürel
çeşitliliğine vurgu

yapılacak

Amsterdam 750.
yaşını kutluyor
Amsterdam 750.
yaşını kutluyor
Amsterdam 750.
yaşını kutluyor

A. BUĞRA
TOKMAKOĞLU
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Türkiye Kamu-Sen İzmir İl
Temsilciliği, düşük maaş zamları ile
piyasada mal ve hizmetlere yapılan
zamları karşılaştıran bir eylem
düzenledi. Konak Meydanı’ndaki
eylemde basın açıklamasını okuyan İl
Temsilcisi Recep Çakmak, “Kamu, kendi
alacaklarına yüzde 44 zam yaptı. Memur
ve emekliye geldiğinde ise yüzde 6+5
yeter dedi. Alırken şahin olanlar,
verirken güvercin oldu. Alırken bol
kepçe kullananlar, verirken kaşığı bile
çok gördü. Alırken bonkör, verirken
cimri oldular” dedi. Çakmak basın
açıklamasında şunları söyledi:
“Hepimizin bildiği gibi 2024 enflasyonu

yüzde 44,38 oldu, son 6 aylık dönemde
memur ve emeklilerin maaşlarının
yüzde 5,75 eridiği resmi olarak
açıklandı. 2025 yılı için de enflasyonun
en düşük yüzde 21 tahmin edildiği bizzat
Merkez Bankası tarafından açıklandı.
Durum böyleyken yeniden değerleme
oranı da yüzde 43,93 olarak belirlendi.
Bütün harcamalar yüzde 40'ların
üzerinde artmışken maaşlara kümülatif
yüzde 11,3 zam yapmayı yeterli
gördüler. Biz diyoruz ki; nimette külfette
adalet olsun. Maaş zamları piyasa
gerçekleri ile örtüşsün. Pasta büyüyorsa
payımız da büyüsün. Memurun
emeklinin yüzü gülsün. Ekonomideki

olumsuzlukları memura, emekliye mal
ederseniz, toplumu enflasyon canavarına
kurban verirsiniz. Çalışanları sürekli
fakirleşen millet, gelişemez, ilerleyemez.
Enflasyon farkı sıfır zam demektir; o da
sonradan verilen bir telafidir. Bu maaş
politikasıyla kamu memur ve emekliliğe
karşı sürekli borçlanmaktadır. Biz
Türkiye Kamu-Sen olarak memur ve
emekli maaşlarının yeniden değerleme
oranına güncellenmesini üzerine refah
payı eklenerek gerçek anlamda bir
zamma kavuşturulmasını talep ediyoruz.
Ek zam ve refah payının kalıcı bir biçimde
düzenlenmesini istiyoruz.” 
(Haber Merkezi)

“ALIRKEN BOL KEPÇE, VERİRKEN KÜÇÜK KAŞIK”

Budurumaençok
çocuklar üzülecek

Kaçak göçmenler
hiç vazgeçmiyor

İzmir'de 48 düzensiz göçmen
yakalandı, 26 düzensiz göçmen ise
kurtarıldı. Sahil Güvenlik
Komutanlığının internet sitesinde yer
alan açıklamaya göre, Çeşme
ilçesinde 13'ü çocuk 27 düzensiz
göçmeni yakalandı. Dikili ilçesinde de
Sahil Güvenlik Kolluk Destek Timi
tarafından  8'i çocuk 21 düzensiz
göçmen yakalandı. Foça ilçesi
açıklarında düzensiz göçmenlerin
olduğu lastik botun sürüklendiği ve
yardım talebinde bulunulduğu bilgisi
üzerine bölgeye Sahil Güvenlik
gemisi görevlendirildi. Ekipler, lastik
bottaki 17'si çocuk 26 düzensiz
göçmeni kurtardı. (AA)

Firari zehir tacirini
GBT’si ele verdi

Polisten kaçarken
aracıyla takla attı

Kütahya'da polisin ihtarına uymayıp
kaçan sürücü otomobilinin kontrolünü
kaybederek takla attı. Kazada 1.00
promil alkollü olduğu belirlenen
sürücünün ehliyetine el konuldu.
Mehmet Akif Ersoy Mahallesi'nde
denetleme yapan trafik ekipleri,
durumundan şüphelendikleri 43 AAG
482 plakalı otomobili durdurmak
istedi. Polisin ihtarına uymayan
sürücüsü T.T. (37), hızla bölgeden
uzaklaşmaya çalıştı. Polisle yaşanan
kovalamaca sırasında direksiyon
hakimiyetini kaybeden T.T.’nin
kullandığı otomobil, Çeçen Sokak
üzerinde yolun sağındaki demiryoluna
çıkarak takla attı. Kazayı küçük
sıyrıklarla atlatan sürücü T.T. 1.00
promil alkollü çıktı. (DHA)

Halk arasında İzmir Fuarı
olarak bilinen Kültürpark’taki,
çocukların eğlence alanı
Lunapark’ın artık o ışıltılı hali
yerini karanlığa bıraktı. İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin tahliye
edilmesini istediği çocuk oyun
alanının elektrikleri kesildi. Henüz
mahkemece alınmış bir tahliye
kararı bulunmamasına rağmen
elektrikleri kesilen  Lunapark
İşletmesi geçici bir süre için
faaliyetlerini durdurdu. Çoşkun
Lunapark Turizm İnşaat Ticaret
Anonim Şirketi Yönetim Kurulu
Başkanı Önder Çoşkun, bir basın
açıklaması yaparken afişler asarak
olayı duyurdu. Basın açıklamasında
“yargı süreci devam ederken ve
herhangi bir nihai karar verilmediği
halde elektriklerin kesilmesiyle
yürütmenin durdurulması kararı
ortadan kaldırılmıştır” diye Önder
Coşkun, “51 yıldır aralıksız olarak
işletmeciliğini üstlendiğimiz, İzmir
Enternasyonal Fuar alanında
bulunan Coşkun Lunapark'ın İzmir
Büyükşehir Belediyesi tarafından
tahliye edilerek, tesisimizin
kaldırılacağına dair yürütülen
işlemlere karşı tarafımızca yargı
yoluna başvurulmuştur. Bu yönde
Büyükşehir Belediyesi'nin
işlemlerinin hukuka uygun

olmadığı gerekçesi ile İdare
Mahkemesi tarafından
Yürütmenin Durdurulması kararı
verilmiştir. Verilen bu karara karşı
belediyenin itirazlarına rağmen
yürütmenin durdurulması kararı
Yüksek Mahkeme tarafından da
onanmıştır. Sonrasında mevcut
durumda herhangi bir değişiklik
olmamasına karşın yargı süreci
devam ederken ve herhangi bir
nihai karar verilmediği halde
elektriklerin kesilmesi ile
yürütmenin durdurulması kararı
ortadan kaldırılmıştır. Bu yönde
gerekli itirazlar tarafımızca
yapılmış ve hukuki süreç devam
etmektedir” dedi. “İzmir
Büyükşehir Belediyesi ile

işletmemiz arasındaki uyuşmazlığın
sebebi işletmemizden kaynaklı
olmadığını kaydeden Önder
Coşkun, “ Aksine İzmir Büyükşehir
Belediyesi'nin belirlediği yüksek
kira bedelleri ve işletim giderleri
süresinde eksiksiz bir şekilde
ödenmiş, tüm yasal yükümlülükler
tarafımızca bugüne dek yerine
getirilmiş ve halen getirilmektedir.
Bu süre zarfında İzmir Büyükşehir
Belediyesi'ne karşı tarafımızca
uzlaşmacı bir tavır sergilenmesine
karşın bu olumlu girişimlerimize ne
yazık ki yanıt alınamamıştır.
İşletmemize hukuki girişimlerde
bulunma yolundan başka bir
seçenek bırakmayan İzmir
Büyükşehir Belediyesi'nin henüz

yargı süreci sonuçlanmamışken
işletmemize bu yaptığı haksız
yaptırım üzüntü ile karşılanmıştır”
ifadelerini kullandı.

İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin
bu süreçteki hatalı ve mevzuata
aykırı girişimlerinden bir an önce
dönerek bu belirsiz sürecin çözüme
kavuşturulacağı inancı ile geçici bir
süre faaliyetlerimize ara verildiğini
kaydeden Coşkun, belediye
tarafından enerji kesintisi
uygulamasından dönülmesi halinde
faaliyetlerine devam edeceklerini
belirtti. (Haber Merkezi)

Yarış pistinin açılmasını istediler
Motosikletliler ve

otomobilseverler, İzmir
Büyükşehir
Belediyesinden tamamen
kullanılmaz durumda olan
Bornova'daki "İzmir Park
Yarış Pisti'ni yeniden
antrenman ve yarışmalar
açmasını talep etti.
Pınarbaşı Mahallesi'nde
bulunan pistin giriş
kapısında toplanan
motosikletliler ve
otomobilseverler, "İzmir
Park'a Dokunma" ve
"Motor sporlarına ve
gençliğine sahip çık" yazılı
pankartlar açtı. Grup

adına açıklama yapan
Motosiklet Federasyonu
İzmir İl Temsilcisi Ferya
Yıldırım, kapatılmak
istenen pistin Türkiye'deki
motor sporlarında aktif
kullanılan tek pist
olduğunu söyledi. Pistin
kapatılmamasını
istediklerini belirten
Yıldırım, "Belediyeye
başvurularımız oldu. Şu
anda kullanamıyoruz
burayı. Sportif amaçlı
kullanmak istiyoruz.
Burada 5 yaşından 60
yaşına kadar spor yapan
arkadaşlarımız var.

Yollarda sürmemek için
daha güvenli
kullanabilmek için buranın
kapatılmamasını istiyoruz.
Yollarda herkes
motorlardan şikayet
ediyor ama burası
kapatılırsa, insanların
motor sürecekleri bir yer
kalmayacak, herkes yollara
düşecek. Belediyeye
sesimizi duyurmak için
burada toplandık. İnşallah
cevap gelir. Belediye cevap
vermediği için burayla
ilgili hiçbir federasyon bir
takvim koyamıyor" diye
konuştu. (AA)
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Uyuşturucu madde ticaretinden 15
yılın üzerinde hapis cezasıyla aranan
firari, İzmir’in Balçova ilçesinde Güven
Timleri polisi tarafından yakalandı.
İzmir Asayiş Şube Müdürlüğüne bağlı
Güven Timleri Büro Amirliği ekipleri,
Balçova ilçesinde yapılan çalışmalar
sırasında bir kişiyi şüphe üzerine
durdurdu. Yapılan Genel Bilgi Tarama
(GBT) uygulamasında uyuşturucu
madde ticareti suçundan 15 yıl 6 ay 18
gün kesinleşmiş hapis cezasıyla
aranan M.A.A. olduğu ortaya çıktı.
Polis ekiplerince Balçova Şehit Polis
Buket Keleş Polis Merkezi Amirliğine
götürülen firari, işlemlerinin ardından
cezaevine teslim edildi. (İHA)

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin yürütmeyi durdurma kararına rağmen gece yarısı
operasyonu ile tahliyesinde ısrar ettiği Lunapark’ın elektriklerini kestiği ileri sürüldü

Önder 
Çoşkun
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“Suriyegerçeği
bekâmeselesi”

Salih Uzun CHP’ye
GÖZ KIRPIYOR

Bir süre önce Demokrat Parti’den istifa
ederek bağımsız kalan İzmir Milletvekili
Salih Uzun’un transfer olmak için CHP’yi
seçebileceği kulislerde konuşuluyor.
CHP’ye yakın TV kanallarına çıkarak
muhalefet yönünde yorumlar yapan
Uzun, gazetecilere, “Demokrat Parti’den
istifa ettim ancak pozisyonumda yeni bir
durum yok, halen Bağımsız’ım. Cemal
Enginyurt’un da dediği gibi, bir partiye
geçeceksek eğer, o partinin kesinlikle
muhalefet partisi olacaktır ve gitmemiz
gereken parti, listelerinden seçildiğimiz
Cumhuriyet Halk Partisi olur. Ben de aynı
kanaatteyim. İktidar Partisi dışında pek
çok partiden teklif aldığım doğrudur.
Tercih yapacağım zaman, en doğru
tercihin, önceliğimin CHP olacağını daha
önce de söylemiştim. Fakat şunu bir kez
daha söylemek istiyorum; yeni bir şey yok.
Salih Uzun olarak, Cemal Bey’in
söylediklerinin altına imzamı atarım.
Cemal Bey ile Demokrat Parti’den
ayrıldığımızda bir süre Bağımsız kalalım
demiştim. Bir süre daha bağımsız
kaldıktan sonra bir tercihte bulunmamız
gerekirse, o tercihi yaparız. Ne kadar
Bağımsız kalacağımızı biz de bilmiyoruz”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Ege-Koop Danışma Kurulu,
2024 yılının son toplantısında
Suriye’deki yeni durumu ve
Türkiye’de sayıları tam olarak
bilinmeyen göçmenlerin yarattığı
ekonomik ve demografik sorunlara
olası çözümleri tartıştı. Duayen
Gazeteci Yazar Öcal Uluç’un
başkanlığında toplanan kurul,
“Suriye halkı ile kardeşlik hukuku”
söylemlerinin tarihsel ve toplumsal
kökeni olmadığına dikkat çekerek;
başta Suriyeliler olmak üzere
Türkiye’de yerleşik durumda olan
10 milyondan fazla göçmenin
“Türkiye için gerçek bir bekâ
meselesi” olduğuna dikkat çekti. 

Ege Koop Danışma Kurulu,
fiziki altyapısı tamamıyla çökmüş
bir ülke konumunda olan Suriye’ye
geri dönüşlerin çok cılız sayıda
olduğunu hatırlatarak, Türkiye’nin
yaşadığı ekonomik, demografik ve
toplumsal sorunlardan kurtulması
için göçmen sorunun kalıcı
çözümünün taşıdığı öneme dikkat
çekerek şu tespit ve önerileri dile

getirdi: “Suriye’de 2011 yılında
başlayan iç savaş sonrası Türk
hükümeti, etkisi on yıllarca sürecek
tarihsel hatalar arka arkaya
yaparak ülkemizi adeta bir mülteci
çöplüğüne çevirmiştir. Sadece
Suriye’den değil; başta Afganistan,
Irak ve Afrika ülkeleri olmak üzere

dünyanın pek çok ülkesinden
Türkiye’ye düzensiz göçmen akını
başlamış, ‘Ensar-Muhacir’
kardeşliği söylemleri ile yaşanan
büyük sorun gizlenmeye, dini
söylem ve vurgularla
önemsizleştirmeye çalışılmıştır.
Avrupa Birliği ile yapılan ve hâlâ

yürürlükte olan Geri Kabul
Antlaşmaları ile ülkemiz, AB’nin
kendisinden uzak tuttuğu
milyonlarca göçmenin yarattığı
yıkıma gönüllü olarak rıza
göstermiştir. Gerekli yapısal
önlemler alınmazsa, emperyalizme
karşı kanla ve savaşarak kazanılan
Türk vatanında Türkler otuz yıla
kalmadan azınlığa düşme
durumunda kalacaklardır. Dünya
üzerinde hiçbir ülke, yakın gelecekte
hükümranlık haklarını dahi tehdit
edecek böylesi bir başıboşluğa izin
vermez, veremez! Suriyeli
sığınmacıları evlerine uğurlamak
Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin
birinci önceliği olmalı, misafirliği
süresinin sınırsız olamayacağı
anımsanmalıdır. Başta siyasi
partilerimiz olmak üzere, tüm sivil
toplum örgütleri ve karar alıcıları bu
konuda duyarlı olmaya, demografik
işgal girişimine yönelik farkındalık
sahibi olmaya ve çocuklarımızın
geleceğine sahip çıkmaya
çağırıyoruz.” (Haber Merkezi)

5 Aralık’ta görevden alınan ilçe
yönetimi yerine Cumhuriyet Halk
Partisi (CHP) Foça ilçe
yönetiminin belirleneceği iki
adaylı olağanüstü kongreyi Kenan
Düzgün kazandı. Reha Midilli
Kültür Merkezi'nde yapılan
kongreye CHP İzmir Milletvekili
Ednan Arslan, Foca Belediye
Başkanı Saniye Bora Fıçı, CHP
İzmir İl Başkan Yardımcısı Kemal
Kaygül, bazı İzmir il yönetim
kurulu üyeleri ve partililer katıldı.
Divan Başkanlığının oluşmasının
ardından İzmir milletvekili Ednan
Arslan, son bir aylık dönemde
ilçede yönetim kurulu yerine
atanarak görev yapan beş kişilik
heyetin başkanı Ayla Aksoy birer
konuşma yaptılar. Konuşmaların
ardından yönetim kuruluna aday

olmak isteyenler için süre
belirlenerek, bu süre içinde
adayların Divan Kurulu’na adaylık
başvurularını yapmaları istendi.
Aday başvuruları tamamlandıktan
sonra oy verme işlemi başladı. 124
delegenin bulunduğu ilçe
örgütünde, 120 delege geçerli oy
kullandı. 

Kenan Düzgün’ün 61, diğer
aday Serkan Kaplan’ın 59 oy aldığı
açıklandı. Oyların birbirine çok
yakın olması nedeniyle tekrar
sayım yapıldı ve aynı sonuç alındı.
Başkanlık seçimi sonuçlarının
açıklanmasının ardından partililer
her iki adayı da alkışlarla sahnenin
önüne aldılar. Serkan Kaplan,
alkışlar arasında Kenan Düzgün'ü
kutlayarak başarılar diledi. CHP
Foça yeni ilçe başkanı Kenan

Düzgün “Kongremiz çok güzel
geçti. Çok sağlıklı, herkesin
beraber hareket ettiği, kimsenin
birbirine saygısızlık etmediği,
CHP’ye yakışan bir kongre oldu.
Serkan kardeşimde bende çok
sağlıklı güzel bir kampanya
yürüttük bu dönemde. Bundan
sonra hep birlikte Foça’da güzel
bir rüzgar yakalayıp, İzmir’e bu
rüzgarı yayacağız. CHP bayrağını
daha yükseklere taşıyacağız” dedi.
CHP Foça İlçe yeni yönetim
kurulu şu isimlerden oluştu. Atilla
Çolak, Bülent Kaptanoğlu, Gülsen
Yabacı, Pınar Yüksektepe, Merve
Yılmaz, İbrahim Keleş, Meltem
Kaleli, Muzaffer Yolcu, Deniz
Aktaş , Cihat Gerihan, Selenay
Odabaşı , Bahar Öztürk. 
(Haber Merkezi)

Ege-Koop Danışma Kurulu: “Gerekli yapısal önlemler alınmazsa, savaşarak
kazanılan Türk vatanında Türkler 30 yıla kalmadan azınlığa düşecek.” 

CHP Foça’nın yeni Başkanı
KENAN DÜZGÜN OLDU
CHP Foça’nın yeni ilçe Başkanı Düzgün, “Bundan sonra hep birlikte
Foça’da güzel bir rüzgar yakalayıp, bu rüzgarı İzmir’e yayacağız” dedi
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AK Parti Çiğli İlçe Başkanı
Oktay Özdemir, 2024 yılında
önemli bir yerel seçim süreci
yaşadıklarını belirterek,
“Çiğlimiz’de AK Parti olarak son
20 yılın en yüksek oyunu aldık;
ancak seçimi kazanamadık.
Meclisteki üye sayımızı artırdık.
Yeni yılda ilçemiz Çiğli için
hizmet yılım olacak. 

Parti olarak Çiğli’ye yapılacak
her hizmeti ve her projeyi
desteklemeye hazırız” dedi.
Çiğli’de birçok konuda eksik
kalan hizmetlerin olduğunu ifade
eden Başkan Özdemir, şunları

söyledi: “Birçok konuda gerek
Çiğli Belediyesinin gerek
Büyükşehrin hizmet anlamında
adımlar atması gerekir. Samimi
bulduğumuz her konuda biz AK
Parti olarak devlet nezdinde ne
yapmamız gerekiyorsa Çiğli’ye ve
Çiğli halkına hizmet yapmaya her
konuda hazırız. 

Birlik ve beraberlik içinde
olması gereken her şeye varız.
Yeter ki Çiğli’ye iyi bir hizmet
gelsin, Çiğli değerini bulsun.
Bugün Menemen’e baktığımızda,
dört yılda Çiğli’yi geçti.
Menemen’e yapılan hizmeti

herkes görüyor ve bugün İzmir,
Menemen’de yapılan hizmetleri
konuşuyor. Çiğli’ye ise yirmi beş
yılda bunun onda biri yapılmadı.
Bunun için AK Parti İlçe Başkanı
olarak diyorum ki, ilçemiz adına
canla başla ne gerekiyorsa biz
yapmaya hazırız. Meclis
üyelerimiz, mecliste yanlış olan
her şeyin karşısında olacak;
ancak ilçemiz adına yapılan her
hizmetin destekçisi olacağız.
Artık Çiğli’nin resmini
değiştirmek istiyoruz. Bizim
parolamız budur.” 
(Haber Merkezi)

Tağşişleri Tarım
Bakanı’na sordu

DEVA Partisi Genel Başkan
Yardımcısı ve İstanbul Milletvekili
Hasan Karal, Tarım ve Orman Bakanı
İbrahim Yumaklı’nın yanıtlaması
istemiyle soru önergesi verdi. Bakanlık
tarafından açıklanan güncel taklit ve
tağşiş ürün listesinin, Türkiye’deki gıda
güvenliği sorununun ne derece ciddiyet
taşıdığını gösterdiğini belirten Karal,
listeye göre, at ve eşek eti kullanımının
Adana ve Sakarya illerinde yoğun bir
şekilde tespit edildiğini Antalya, Mersin
ve Manisa gibi illerde de bu sorunun
devam ettiğine dikkat çekerek, “Bu,
hem halk sağlığına yönelik büyük bir
tehdit oluşturmakta hem de gıda
denetimlerinde sistemsel aksaklıkların
olduğuna işaret etmektedir” şeklinde
konuştu. (Haber Merkezi) 

“Bayındır tarım
merkezi olacak”

AK Parti Bayındır İlçe Başkanı
Mehmet Gelir, geçmiş dönemde ilçenin
kalkınması yolunda önemli adımlar
atıldığını ifade ederek, “Görevi
devraldığımız andan itibaren
çalışmalarımıza başladık. İlçemizin
kalkınması için elimizden gelen her
girişimi yapacağız” dedi. Çiçek
üreticiliği ile ünlü Bayındır’da, Tarıma
Dayalı İhtisas Organize Sanayi
Bölgesi’nin kuruluş çalışmalarının
olanca hızıyla devam ettiğini kaydeden
Başkan Gelir, “Ziraat Odası Başkanı
olmam hasebiyle konuyu çok yakından
takip ediyorum. Bayındır’ımızı
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip
Erdoğan ve Bakanlarımızın desteği ile
tarım üssü haline getireceğiz”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

Tire’nin sağlıktaki
ihtiyaçları konuşuldu

AK Parti Tire İlçe Başkanı Kadir
Uğurlu, İzmir İl Sağlık Müdürü Burak
Öztop'u ziyaret etti. Ziyarete İlçe
Başkan Yardımcıları Fatih Şaşmaz ve
Aslı Karakoş da Uğurlu’ya eşlik etti.
Yaklaşık bir saat süren bu ziyarette,
ilçenin sağlık alanında yapılacak
projeler ve hizmetler üzerine
görüşmeler yapıldı. Başkan Uğurlu,
Tire'nin sağlık ihtiyaçlarını ve bu
ihtiyaçlara yönelik çözüm önerilerini
ileterek, sağlık hizmetlerinin daha
erişilebilir ve kaliteli olması için
yapılacak çalışmalarda iş birliğine
hazır olduklarını ifade etti. Ziyaretler
Tire'de olumlu gelişmelere ışık
tutması bakımından önemli bir adım
olarak değerlendirildi. 
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“ÇİĞLİ’YE HER HİZMETİ DESTEKLERİZ”
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Sarı metalin parıltısı 
kotalarla gölgelendi

Altın ithalatına getirilen kota, kuyumculuk
sektörünü derinden etkiledi. İzmir Kuyumcular Odası
Başkanı Murat Kurtuluş Buyrukçu, kotaların altına
erişimi zorlaştırarak ihracatı sekteye uğrattığını, bu
durumun Türkiye'nin dünya kuyumculuk
sektöründeki rekabet gücünü zayıflattığını belirtti.
Geleneksel ve zengin mücevher üretim geçmişine
sahip Türkiye'nin, kota uygulamaları nedeniyle
önemli bir konum kaybı riskiyle karşı karşıya
olduğunu ifade eden Buyrukçu, sektörün
sürdürülebilirliği ve nitelikli iş gücünün korunması
için kotaların yeniden gözden geçirilmesini talep etti.

KOTA İHRACATI VURDU
İşlenmemiş altın ithalatına kota uygulanmasının

sektörde yarattığı sıkıntıların bir an önce aşılmasını
talep ettiklerini belirten İzmir
Kuyumcular Odası Başkanı
Murat Kurtuluş Buyrukçu,
“2023’te 33,9 milyar dolar ile
rekor kıran altın ithalatı, 2024’te
24,9 milyar dolara geriledi.
Önceki yıla göre ciddi bir düşüş
gösterse de; bu rakam da geçmiş
yılların çok yukarısında bir ithalat
değerine işaret ediyor. Önceki yıl
13,6 milyar dolar olan altın
ihracatı 2024’te 13 milyar dolara
düştü. Son dönemde altın sektöründe uygulanan
kota, özellikle ihracatçılar için büyük zorluklar
yaratmıştır. Yurt dışından gelen müşterilere üretim
yapmak ve bu üretimle ihracat gerçekleştirmek
giderek daha zor hale gelmiştir. Yurt dışı ile Türkiye
arasındaki işçilik farkları arttıkça, sektörün yaşadığı
sıkıntılar da derinleşmiştir. Örneğin, Türkiye'de dört
bin dolar işçilikle yapılan altın üretimi, yurt dışındaki
fiyatlarla karşılaştırıldığında büyük bir fiyat farkı
yaratıyor. Bu durum, özellikle ihracatçılar için iş
yapmayı neredeyse imkansız hale getirmiştir.
Türkiye'nin cari açığını dengelemek amacıyla getirilen
ithalat kotası, altına erişimi zorlaştırmış ve sektörü
darboğaza sokmuştur. Yabancı ülkelerle yapılan
ticaretin zora girmesi, altın ihracatını olumsuz yönde
etkilemiştir” dedi. 

GEÇMİŞİ DE GELECEĞİ DE BİZİZ
Dünya kuyumculuk sektöründe Türk ustaların

özel bir yerinin olduğuna vurgu yapan Başkan
Buyrukçu, “Türk altın mücevherat üretim geleneğinin
kökleri 5000 yıl öncesine dayanmakta olup,
Anadolu’da yaşamış olan tüm uygarlıklar dini ve

estetik amaçlı olmak
üzere pek çok takı
yaratmıştır.
Anadolu’da hüküm
sürmüş olan Hititler,

Urartular, Frigyalılar, İyonyalılar,
Lidyalılar, Romalılar, Bizanslılar, Selçuklular ve
Osmanlılar, hepsi kendi takı stillerini geliştirmiştir.
Pek çok değişik mücevherat stili arasında, en önemli
mücevherat sitilini Anadolu’ya getirenler Selçuklular
olmuştur. Osmanlı İmparatorluğu’nun büyümesi ve
refaha ulaşması ile birlikte takı sanatı önem kazanmış;
ülkemizdeki bazı şehirler dünyanın en önemli
mücevherat merkezleri arasına girmiştir. Günümüzde
Türk mücevherat sanayi, bu geleneksel ve zengin
mücevherat üretme geleneğinin izlerini taşıyan
yenilikçi tasarımlar, modern teknoloji ve teknikler
kullanarak üretim yapmaktadır. İlk onda ilk beşte
zaman zaman yer alan Türkiye, dünya mücevher
üretiminde bir dönem 2'nci sıralara kadar yükseldi.
Uygulanan kotalar bu sıralamayı bizim açımızdan
olumsuz etkiledi. Altına ulaşımı zorlaşan esnaf
olumsuzluklar yaşadı. Ama bu süreçte İtalya'da
emekli olmuş kuyumcu ustaları, artan talep nedeniyle
geri çağrıldı. Bu durum, İtalya'nın sektörde yeniden
önünün açılmasına bize karşı rekabet gücünün
artmasına neden oldu. Türkiye, altın işleme
konusunda önemli bir konumdayken, kota
uygulamaları nedeniyle bu konumunu kaybetme

riskiyle karşı karşıya kaldı.Eğer ithalat kotası
kaldırılırsa, sektör eski parlak günlerine dönebilir. Bu,
küçük esnafın da altına ulaşmasını sağlayacak,
istihdamı artıracak ve kuyumculuk sektörünün
yeniden büyümesine katkı sağlayacaktır” ifadelerini
kullandı.

SÜRDÜRÜLEBİLİR İŞ GÜCÜ
Kuyumculuk sektörünün aslında sadece bir ticaret

alanı olmadığını kadim kültürün izlerini geleceğe
taşıyan bir miras olarak algılanması gerektiğini
belirten Başkan Buyrukçu, “Bizler kadim
kültürümüzün izlerini taşıyan birer mirasçıyız. Bu
değerli mirası geleceğe taşımak için üretim
kapasitemizin verimli bir şekilde kullanılması
gerekiyor. İtalya gibi ülkeler, üretim taleplerine
yetişemediği halde, bizde sektörümüzün
potansiyelinin yeterince kullanılmaması acı bir
durumu oluşturuyor. Sektörümüzde meydana gelen
herhangi bir sekme, nitelikli iş gücümüzü de olumsuz
etkiliyor.Özellikle işlenmemiş altına getirilen kota, bu
nitelikli iş gücünü zor durumda bırakmıştır. Biz İzmir
Kuyumcular Odası olarak, genç ve nitelikli iş gücünü
sektöre kazandırmak için sürekli eğitim çalışmaları
yapıyoruz. Sektörün sürdürülebilirliği, yalnızca
mevcut iş gücüne değil, aynı zamanda gelecekte
yetişecek usta ve uzman iş gücüne de bağlıdır. İş gücü
kalitesi artırıldıkça, sektördeki sürdürülebilirlik de
daha sağlam temellere oturacaktır” şeklinde konuştu.

İzmir Büyükşehir Belediyesine ait
tuvalet ve bebek bakım merkezlerinin
temizliğini yapan taşeron firmada
çalışan işçiler, belediye şirketinde
çalışma talebiyle eylem yaptı.
Büyükşehir Belediyesinin Egemenlik
Binası önünde toplanan bir grup işçi,
"İZBB modüler tuvaletlerde kölelik
koşullarında çalışmaya ve taşerona son"
ve "güvenceli çalışmak istiyoruz" yazılı
pankartlar taşıdı, slogan attı. Grup
adına açıklama yapan Doğukan Bayar,
kentte 30 noktada bulunan modüler
tuvalette 10 aylık süreçlerle
çalıştırıldıklarını söyledi. Eylemlerinin
yedinci gününde olduklarını kaydeden
Bayar, "İnsanca yaşamak ve güvenli
çalışmak istiyoruz. Hakkımızı alana
kadar da buradan hiçbir yere
ayrılmayacağız. İzmir halkına ve İzmir
Büyükşehir Belediyesine çalıştık,
işverenimiz Büyükşehir Belediyesi. Bizi,
çalıştığımız yerlerde yöneten kişiler

İzmir Büyükşehir Belediyesinin
memurları. Siz 'özel firma işçisiniz'
diyerek kimse bizi görmezden gelemez,
kapı dışarı edemez." ifadelerini kullandı.
İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin kendi
çatısı altında istihdam edilmeyi
istediklerini aktaran Bayar, "Eylemi
başlattığımız için de dün bazı
arkadaşlarımızın iş çıkışları yapıldı"

dedi.  Öte yandan, İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nden konuyla ilgili açıklama
yapıldı. Açıklamada; “Personelimiz
olmayan, günümüzde veya geçmişte
kurumumuzla çalışan-işveren ilişkisi
kurmamış bazı kişilerin belediye hizmet
birimleri önünde eylem yaparak
gündeme gelme çabaları kamuoyu
nezdinde kafa karışıklığı yaratmaktadır.

Açıkça ifade etmeliyiz ki yapılmaya
çalışılan şey, özel bir firmada çalışan
bir grup personelin İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nde işe alınmak için baskı
yaratma çabasıdır. Ancak kurumuzun
istihdam politikası dayatmalarla değil
mali ve idari gereklilikler
doğrultusunda şekillenmektedir. İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin hizmet alım
ihalesiyle işletmesini özel firmalara
devrettiği şehir tuvaletlerinde görev
yapan personelin muhatap olması
gereken merci kendi işverenleridir.
Kamu kaynaklarının en verimli şekilde
kullanılması belediyemizin öncelikli
sorumlulukları arasındadır. Bahsi
geçen kişilerin taleplerinin muhatabı
İzmir Büyükşehir Belediyesi değildir.
Hak arayışına yönelik tüm demokratik
eylemlerin doğru adreslere
yönlendirilmesinin olası kazanımlar
için daha faydalı olacağı
kanaatindeyiz.” (AA)

Altın ithalatına uygulanan kotaların, Türkiye’nin köklü kuyumculuk geleneğini
ve dünya pazarındaki rekabet gücünü zayıflatarak, sektörde hem ihracatçıları
hem de nitelikli iş gücünü zor durumda bıraktığına dikkat çekiliyor

Taşeron işçilerden Büyükşehir önünde eylem

Türkiye Gençlik Vakfı (TÜGVA) İzmir İl Temsilciliği,
Osmanlı'dan gelen "zimem defteri" geleneği
kapsamında borçlarını ödeyemeyen ihtiyaç sahibi
vatandaşların borçlarını ödedi. Temsilcilikten yapılan
açıklamada, yardımlaşma, dayanışma ve güzel
ahlakın önemli bir örneği olan "zimem (veresiye)
defteri" geleneğinin sürdürüldüğü belirtildi.
Hayırseverlerin katkılarıyla gerçekleştirilen
uygulama kapsamında, ihtiyaç sahibi ailelerin
yaşadığı mahallelerdeki bakkal ve marketlere
borçlarını ödeyemeyen vatandaşların veresiye
borçlarının kapatıldığı kaydedildi. TÜGVA İzmir İl
Başkanı Yiğit Aslanata, bu uygulamayla toplumda
yardımlaşma ve dayanışma kültürünü güçlendirmeyi
amaçladıklarını dile getirdi. (AA)
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TÜGVA İzmir "Zimem 
defteri" geleneğini yaşattı

57 yaşındaki Yüksel Andaç, 2016 yılında geçirdiği
açık kalp ameliyatında mitral ve aort kapakları
mekanik kapaklarla değiştirilmiş, triküspit
kapağı ise tamir edilmişti. Düzenli olarak kan
sulandırıcı ilaç kullanması gereken Andaç, kısa
bir süre önce kalın bağırsak kanseri nedeniyle
gelişen ciddi bir kanama sonucu hayati tehlike
altına girdi. İzmir Ekonomi Üniversitesi Medical
Point Hastanesi’nde ameliyat sonrası yapılan
kontrollerde, mitral kapaktaki pıhtının tamamen
kaybolduğu doğrulandı. Kısa sürede toparlanan
Andaç, düzenlenen tedavi planıyla sağlıklı bir
şekilde taburcu edildi. Yüksel Andaç, sağlığına
kavuşmanın mutluluğunu yaşarken, emeği geçen
tüm sağlık ekibine teşekkür etti. (Haber Merkezi)

Zorlu süreç Medical Point’te 
başarıyla tamamlandı

Sağlık Bilimleri Üniversitesi İzmir Tepecik Eğitim
ve Araştırma Hastanesi’nde, dünyada giderek
yaygınlaşan kapalı koroner arter bypass ameliyatı
uygulanmaya başlandı. Bu yeni yöntemle,
hastaların iyileşme süresi kısalıyor ve günlük
yaşantılarına daha hızlı dönmeleri sağlanıyor.
İzmir’de yaşayan 72 yaşındaki Ali Dal’a, Doç. Dr.
İbrahim Uyar tarafından kapalı yöntemle iki
damar bypass yapıldı. Bu ameliyatın hemen
ardından bir hafta içinde, Prof. Dr. Burçin Abud
tarafından İsmail Durhasan isimli hastaya kapalı
yöntemle üç damar bypass uygulandı. Her iki
ameliyat da başarıyla gerçekleştirildi. Tepecik
Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nin gelişmiş teknik
donanımı, deneyimli hemşire ve bakım kadrosu
ile hastaların hızlıca iyileşme sürecine girdiği
belirtildi. Yapılan ameliyatlarla ilgili bilgi veren
Prof. Dr. Burçin Abud, “Hastalarımızda, son
dönemde tüm dünyada tercih edilen kapalı
koroner arter bypass ameliyatını uyguladık.
Hastalarımız bu ameliyata uygundular. Sol iki
kaburga arasından girerek soldaki göğüs atar
damarını (LİMA) ve bacaklardan yedek damarları
çıkardık, sonrasında bu damarları tıkalı kalp
damarlarına bypass yaptık” dedi. Doç. Dr. İbrahim
Uyar da kapalı yöntemin hastalara sağladığı
avantajlara dikkat çekti. “Bu işlemi uyguladığımız
hastalarımızın göğüs kemiği kesilmemiş oldu. Bu
sayede, hastalarımız ameliyat sonrası normal
hayatlarına hızla dönebiliyor. Normalde göğüs
kemiği kesilen hastaların, kemiğin kaynaması için
45-60 gün yan yatmamaları ve kollarıyla ağır iş
yapmamaları gerekiyor. Ancak kapalı yöntemde
bu kısıtlamaların hiçbiri gerekmiyor” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Vatandaş ile devlet arasında köprü görevi gören
Cumhurbaşkanlığı İletişim Merkezi'ne (CİMER)
2024'te 4 milyon 590 bin başvuru yapıldı.
Vatandaşların dilekçe ve bilgi edinme haklarının
kullanımını kolaylaştırmasının yanı sıra yürütülen
politikalara ilişkin görüş ve önerilerini aktardığı
ve yeni politika önerilerini de sunabildiği CİMER
bugün, millet-devlet iletişiminin kalbinin attığı
dünyanın en büyük ölçekli kamuoyu iletişim
platformu halini aldı. Toplumda hak arama
bilincinin ve bu yolla demokratik kültür
seviyesinin artmasına katkıda bulunan CİMER,
bu sayede temel bir insan hakkı olan düşünce
ve ifade hürriyetinin güç kazanmasına da
önemli katkılar sunmaya devam ediyor.
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığının
koordinasyonunda ilgili kamu kurumlarıyla
vatandaşların talep ve şikayetlerini çözüme
kavuşturan CİMER'e 2024'te 7 farklı türden 4
milyon 590 bin başvuru yapıldı. Yapılan her
başvuruya cevap verilmesinin zorunlu olduğu
ve buna göre idari ve teknik yapılanmanın
oluşturulduğu CİMER'den yıl içinde
vatandaşlara 7 milyon 360 bin cevap gönderildi.
CİMER'e başvuranların yüzde 44'ü lisans ve
lisansüstü eğitim düzeyine sahip kişilerden
oluşurken 2'nci sırada yüzde 26 ile lise
mezunları bulundu. Başvuruların yüzde 55'i
erkeklerden yüzde 45'i ise kadınlar tarafından
yapılırken, erkekler kadınlara kıyasla
başvurularında yüzde 15 daha fazla kelime
kullandı. CİMER'e gelen başvurulardan
hareketle hazırlanan yayın faaliyetlerinin de
arttığı yıl olan 2024'te nüfusuna oranla en çok
başvurular Malatya, Ankara, İzmir, Muğla,
Hatay ve İstanbul'dan gerçekleştirildi. CİMER'in
hizmetlerini değerlendiren Cumhurbaşkanlığı
İletişim Başkanı Prof. Dr. Fahrettin Altun,
CİMER'in Cumhurbaşkanlığı Hükümet Sistemi
sonrası kamu yönetiminde en öne çıkan halkla
ilişkiler hizmeti olduğunu ifade etti. (AA)

Tepecik’te kapalı bypass 
ameliyatı dönemi başladı

CİMER’e en çok başvuru
Malatya, Ankara, İzmir'den
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BELEDİYENİN ÇOCUK OYUN GRUPLARI GÜVENLİK SERTİFİKASI ALDI

Nazilli’de bozuk 
yollar yenileniyor

Başkan Sakarsu’dan
EFEHAN’A DESTEK

Her yaştan vatandaşların
yaşamına dokunan hizmetler
üreten Karşıyaka Belediyesi, ilçe
genelindeki parkları daha güvenli
hale getirmek amacıyla örnek bir
adım attı. Belediye Şantiye
Tesisleri’nde bulunan
marangozhanede üretilen ve ilçe
genelindeki parklara yerleştirilen
ahşap oyun grupları, bağımsız oyun
parkı müfettişlerinin denetimine
sunuldu. Belediye Park ve Bahçeler
Müdürlüğü ile müfettişlerce
yapılan değerlendirmelerde; oyun
gruplarının tasarımı, ekipmanların
niteliği, malzeme kullanımı ve oyun
alanlarındaki mesafenin
güvenilirliği dikkate alındı.
İncelemeler sonucunda
tahterevalli, salıncak, salıncaklı tek
kule, kaydıraklı tek kule ve çift
kuleli ahşap oyun grupları TS/EN
1176 standartlarına uygun olarak
sertifikalandırıldı. Aldığı sertifika
ile İzmir’deki yerel yönetimler
arasında öncü konumda olan
Karşıyaka Belediyesi, çocuklar için
güvenli ve çağdaş oyun alanları
yaratmaya devam edecek.

Karşıyaka Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal, “Çocuklarımızın
güvenliği ve mutluluğu için büyük
bir özenle çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. Parklarımızdaki
oyun gruplarını da bu anlayışla
kendi öz kaynaklarımız ve

ekiplerimizle üretiyor,
çocuklarımızın kullanımına
sunuyoruz. Aldığımız sertifika,
oyun gruplarımızın TS/EN 1176
standartlarına uygunluğunu ortaya
koydu. Kalitesi ve güvenliğini
tescilledi. Bundan sonra da
çalışmalarımıza bu standartlarda
devam edeceğiz” diye konuştu.
Kent yaşamında parklar ve yeşil
alanların büyük önem taşıdığını

vurgulayan Başkan Ünsal “Son 9
ayda bu anlayış doğrultusunda
önemli çalışmalar gerçekleştirdik.
İlçemize 3 yeni park ve yeşil alan
kazandırdık. 25 mevcut parkımızda
kapsamlı revizyon çalışmaları
yaptık. Sokak, cadde, ağaçlandırma
alanları ve parklarımıza yaklaşık
1500 ağaç, 1800 çalı ve bitki, 13 bin
700 mevsimlik çiçek diktik.
Yaklaşık 3 bin metrekare çim

ekimi, 2 bin 600 metrekare çim
serimi yaptık. Parklarımızın
tamamında gerekli bakım
çalışmalarını düzenli şekilde
gerçekleştiriyoruz. Önümüzdeki
süreçte ihtiyaç olan bölgelere
öncelik vererek Karşıyakamıza yeni
parklar kazandırmayı sürdüreceğiz.
Yeşil alan ve ağaç varlığımızı daha
da zenginleştireceğiz” dedi. 
(Haber Merkezi)

Sosyal belediyecilik anlayışı doğrultusunda
çalışmalarına devam eden Çeşme Belediyesi,
ilçedeki altyapı yatırımlarına hız kesmeden
devam ediyor. Çeşme Belediye Başkanı Lal
Denizli, İzmir Su ve Kanalizasyon İdaresi

Genel Müdürlüğü (İZSU) ve Çeşme
Belediyesi iş birliği ile Çakabey
Mahallesi Mamurbaba Mevkii’nde
sürdürülen yağmur suyu hattı
çalışmalarını yerinde incelendi. 

Başkan Denizli, “İZSU ve Çeşme
Belediyesi ekiplerimiz, bölgeye 300
metre uzunluğunda yağmur suyu hattı
kazandırıyor. Bu hat, yağmur sularını
Ilıca Deresi’ne güvenli bir şekilde
taşıyacak ve ilgili bölgemizde su

taşkınlarının önüne geçecek. Çeşme’mizin her
mahallesinde yürüttüğümüz çalışmalarla,
daha sağlam bir geleceği hep birlikte inşa
ediyoruz” dedi. (Haber Merkezi)
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Gaziemir Belediyesi, Türkiye’nin en büyük
sorunlarından olan işsizlikle mücadele eden
vatandaşlara çözüm üretiyor. Belediyenin CV
Bank birimi, iş arayanlarla işverenler arasında
köprü görevi yaparak hem yurttaşlara hem de
firmalara destek oluyor. CV Bank biriminde

özel bir yazılımla kayıt altına alınan
yurttaşların özgeçmişleri, Ege Serbest Bölgesi
(ESBAŞ) ve Sarnıç’taki sanayi kuruluşları başta
olmak üzere İzmir’de ve çevre illerde faaliyet
gösteren işletme ve firmalarla paylaşılıyor.
Başkan Ünal Işık, “Ülkemizin en büyük
sorunlarının başında gelen işsizlik,
yaşadığımız ekonomik krizle birlikte daha da
derinleşiyor. CV Bank birimimizde verdiğimiz
hizmetle, işsizlikle mücadele eden ve
çalışmadığı için ekonomik zorluk yaşayan
yurttaşlarımızın iş arayışlarına destek
oluyoruz. CV Bank’ın 2024 yılında düzenlediği
toplu iş görüşmeleri sonucunda bin 35 kişi yeni
işine kavuştu” diye konuştu. (Haber Merkezi)

CV Bank, 2024’te bin 
35 kişiyi iş sahibi yaptı
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Bayraklı Belediyesi İklim
Değişikliği ve Sıfır Atık
Müdürlüğü, çevre kirliliğini
önlemek ve geri dönüşümü
teşvik etmek amacıyla
çalışmalarını aralıksız
sürdürüyor. Bu kapsamda
ilçenin dört bir yanına kurulan
mobil atık getirme merkezleri
sayesinde vatandaşlar; kâğıt,
metal, plastik, cam, elektronik
atıklar, atık pil ve bitkisel yağ
gibi malzemeleri kolayca
teslim edebiliyor. 2024 yılında
tüm noktalardan  toplanan 650
ton atık kaynağında
ayrıştırıldıktan sonra
belediyenin Doğançay
Şantiyesi’ndeki 1. Sınıf Atık
Getirme Merkezi’ne getiriliyor.
Burada 13 farklı kategoride
ayrıştırılan atıklar, mevzuata
uygun şekilde geri dönüşüm
tesislerine gönderiliyor.
Böylece geri dönüşüme
kazandırılıyor ve ekonomiye

katkı sağlanıyor. Ayrıca
ekipler; okullar, iş yerleri ve
resmi kurumlardan da geri
dönüştürülebilir atıkları
toplayarak çevre kirliliğinin
önüne geçiyor. Başkan İrfan
Önal, "Geri dönüşüm, sadece
çevreyi korumak değil, aynı
zamanda gelecek nesillere
yaşanabilir bir dünya bırakmak
demek. Bayraklı Belediyesi
olarak, bu konuda üzerimize
düşen görevi yapmaya devam
edeceğiz. Vatandaşlarımızı da
geri dönüşüm malzemelerini
mobil atık merkezlerine
bırakmaya ve İklim Değişikliği
ve Sıfır Atık Müdürlüğümüzle
iletişime geçerek geri
dönüşüme katılmaya davet
ediyoruz. Hep birlikte gelecek
nesillere daha temiz ve
yaşanabilir bir Bayraklı
bırakmak için çalışmalarımıza
devam edeceğiz" dedi. 
(Haber Merkezi)

Bornova Belediyesi, Atatürk
Mahallesi 911 Sokak'ta yol
yenileme çalışmalarına başlıyor.
Başkan Ömer Eşki, 1100 metre
uzunluğundaki yolun bozuk
kısımlarının sökülerek yeni asfalt
serileceğini ve çalışmaların 10 gün
içinde başlayacağını açıkladı.
Vatandaşların taleplerine hızlı
çözüm üretmeyi hedefleyen
belediye, bu sokakta ulaşımı daha
konforlu ve güvenli hale getirmeyi
planlıyor. Bornova Belediyesi, ilçe
genelindeki yol çalışmaları
kapsamında Atatürk Mahallesi’nde
yer alan 911 Sokak’ta asfaltlama
çalışmalarına başlıyor. Toplam
1100 metre uzunluğunda ve 8
metre genişliğindeki yolda
yapılacak yenileme çalışmaları, 10

gün içinde başlayacak. Belediye
ekipleri, sokakta ulaşımı
zorlaştıran bozuk yolları tamamen
sökerek yerine yeni asfalt dökecek.
Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, Fen İşleri Müdürlüğü
yetkilileri ve ilgili bürokratlarla
birlikte 911 Sokak’ta incelemelerde
bulundu. Başkan Eşki, “Bölgedeki
kazı çalışmalarının
tamamlanmasıyla birlikte
Bornovalılardan yolun bir an önce
asfaltlanması ile ilgili yoğun bir
talep geliyordu. Arkadaşlarımızın
programı dahilinde acil bir kodla bu
sokağı ön plana aldık.
Yetiştirebilirsek önümüzdeki hafta
bozuk olan bu sokağın tamamını
söküp yeni asfalt serimi yapacağız”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Bornova’nın yol sorunları
acil çözümlerle bitirilecek
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Karşıyaka parkları 
artık daha güvenli

Yıldız
Ünsal

Ömer
Eşki Bayraklı’dan geri dönüşüme 

1 yılda 650 ton atık toplandı

Manisa Büyükşehir 
gazilerin yanında
Manisa Büyükşehir Belediyesi
ekipleri, 1950-1953 yılları arasında
Kore Savaşı’na katılmış ve bugün
hayatta olan gaziler ile yakından
ilgileniyor. Sosyal Hizmetler Dairesi
Başkanlığı Şehit Yakınları ve Gaziler
Şube Müdürlüğü ekipleri, gazileri
ikamet etikleri yerlerde ziyaret
ediyor. Alaşehir ilçesi Bahçedere
mahallesinde Mehmet Gökcen,
Dağhaciyusuf mahallesinde Halil
İbrahim Arıdoğan, Alaşehir merkezde
Ahmet İbil, Turgutlu ilçesi
huzurevinde Ali Yel ve Urganlı
mahallesinde Osman Nuri Öztürk’e
hasta yatağı, hasta bakım
malzemeleri ve erzak desteği takdim
edildi, gazilere Türk bayrağı ve çeşitli
hediyeler sunuldu. (Haber Merkezi)

Nazilli Belediyesi Şirinevler Mahallesi
268 Sokak'ta başlattığı yol yenileme
çalışmalarının birinci etabını
tamamladı. Yıllardır kullanılabilir bir
yola kavuşmayı bekleyen mahalle
sakinlerinin 30 yıllık hizmet özlemi
belediye ekiplerinin çalışmalarıyla sona
ermiş oldu. Çalışmaları yerinde
inceleyen Belediye Başkanı Dr.
Ertuğrul Tetik, söz konusu faaliyetlerin
yalnızca ulaşım kolaylığı sağlamakla
kalmayıp aynı zamanda bölgenin
çehresini değiştirdiğini ifade etti.
Yenilenen yolun Şirinevler'e değer
katacağını belirten Başkan Tetik, proje
için gece gündüz çalışan personellerine
de ayrıca teşekkür etti. (İHA)

Bayındır Belediye Başkanı Davut
Sakarsu, her fırsatta halkın arasında
olmaya gayret gösteriyor.
Hemşehrileriyle bir araya gelen ve
onların istek ve ihtiyaçlarını dinleyen
Sakarsu, “Bu istekleri karşılamak için
var gücümüzle çalışıyor, çalışmaya da
devam ediyoruz” dedi. Ziyaretler
sırasında Kas Hastası Efehan’a umut
olmak amacıyla kurulan çadırı ziyaret
eden Başkan Sakarsu, “Efehan ve
diğer tüm çocuklarımızın verdikleri
mücadelede yanlarında olmanın
önemini biliyoruz. Efehan’da olduğu
gibi tüm çocuklarımız için birlik ve
dayanışma içinde, daha güzel yarınlar
için çalışmaya devam edeceğiz” dedi.
(Haber Merkezi)



“Geri dönüştürülmeyen
çöpümüz kalmayacak”

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, koordinasyon toplantılarına
Güzelbahçe'de devam etti. Güzelbahçe
Belediye Başkanı Mustafa Günay ev
sahipliğinde gerçekleşen toplantıya CHP İzmir
Milletvekili Ednan Arslan, İzmir Büyükşehir
Belediyesi ve Güzelbahçe Belediyesi
bürokratları katıldı. Başkan Dr. Cemil Tugay,
ilçenin sorunlarını, ihtiyaçlarını dinledi ve
gerekli çalışmaların hızla yapılacağını söyledi.
Başkan Tugay, 2025 yılının projeler yılı
olacağını kaydetti. 

İlçeler ile koordinasyon toplantılarını yılda
iki kez yapacaklarını belirten İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, 2024’te
planlamaları tamamladıklarını, 2025 yılında ise
daha da hızlanacakları ve daha fazla sorunu
çözeceklerini söyledi.

İzmir'in 2030 yılına kadar karbon nötr bir

kent olması için çalıştıklarını söyleyen Başkan
Dr. Cemil Tugay, “Kendimizi motive ederek,
2030 yılında olabildiğince karbon
emisyonumuzu düşürecek bir çalışma
yapmamız lazım. Siyasi ve idari sorumluluk
almış kişiler olarak bu konuda gerçeklerle
yüzleşmeli ve etkili adımlar atmalıyız” dedi.
Tugay; enerji tüketiminin makul seviyelere
çekilmesi gerektiğini de belirterek “Binaların
dış cephelerinin aydınlatmaları ile ilgili bazı
kurallar koyacağız ve bazı yasaklar getireceğiz.
Enerji tüketiminde biraz daha dikkatli olmayı
amaçladığımız bir çalışma olacak. Bir de
atıkların geri dönüşümü ile ilgili bir çalışmayı
yakında başlatacağız. Dünyaya baktığımızda
insanların evlerinde çöpleri ayrıştırdığını ve
ayrı ayrı toplandığını görüyoruz. Bu konuyu
yakında, belki 1 ay içinde İzmir'de uygulanır
hale getireceğiz. Farklı renk poşetler

dağıtacağız, üzerinde barkodlar olacak. Bunları
evlerden ayrı sistemle toplayacağız. Hiç geri
dönüştürülmeyen çöp kalmasın diye hayal
ediyoruz. Bu şekilde İzmir'de yapılabilecek en
güzel işlerden birini yapmış ve Türkiye'ye
örnek olmuş olacağız” ifadelerini kullandı.

Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa
Günay, “Biz Güzelbahçe ailesi olarak her
zaman yanınızdayız. Bürokrat arkadaşlarımız
size gelip görüşüyorlar, sıkıntı yaşamıyorlar.
Olanları da çözeceğiz” diye konuştu. Mezarlık
yeri için koordineli bir şekilde çalıştıklarını da
belirten Günay, İzmir Büyükşehir Belediyesi
bürokratlarına teşekkür etti.

CHP İzmir Milletvekili Ednan Arslan da,
İzmir Büyükşehir Belediyesi başta olmak üzere
ilçe belediyelerinin çalışma ivmesinin giderek
yükseldiğini belirterek projeleri sonuna kadar
desteklediklerini ifade etti. (Haber Merkezi)

Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, katı atıkların evlerde ayrıştırılması ve geri
dönüşümü uygulamasını belki 1 ay içinde İzmir'de uygulanır hale getireceklerini açıkladı

Narlıdere
Belediyesi, Narlıdere
Şehitliğini özenli bir
çalışmayla yeniledi.
Narlıdere
Şehitliğinde yapılan
çalışmalar
kapsamında çevre
düzenlemelerinin
yanı sıra bakım ve
onarım çalışmaları
gerçekleştirildi.
Kaldırımların ve
engelli rampasının
yenilendiği, eksik
kalan bölümlerin
tamamlandığı
Narlıdere
Şehitliğinde peyzaj
çalışmaları da
gerçekleştirildi.
Ülkesi uğruna canlarını feda eden vatan
evlatlarının yattığı Narlıdere Şehitliği,
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin de
desteklediği çalışmalarla, tarihimize ve
kahramanlarımıza yakışır bir şekilde
düzenlendi. Narlıdere Belediye Başkanı
Erman Uzun, vatan için canlarını feda
eden ölümsüz kahramanların emanetine
sahip çıktıklarını ifade ederek, “Kurtuluş

Savaşı şehitlerimizin anısını da yaşatan,
vatan evlatlarının yattığı Narlıdere
Şehitliğimize gönlümüzle, sevgimizle ve
saygımızla gözümüz gibi bakıyoruz. Aziz
şehitlerimizin hatırasını yaşatmak ve
gelecek nesillere aktarılmasını sağlamak
bizim en büyük görevimiz. Vatan için
canlarını feda eden tüm şehitlerimizi bir
kez daha sonsuz minnet ve şükranla
anıyoruz” dedi. (Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi ilçe
merkezinde mezarlıkların gömü
kapasitesinin dolması, nüfus
artışı, göç gibi nedenlerle yaşanan
yoğunluğa çözüm üretmek ve
kentin mezar ihtiyacını karşılamak
için çalışmalarını sürdürüyor. Her
ay 3 bin, yılda 36 bin kişinin
defnedildiği şehirde yıllık 150
dönüm alanın mezarlık olarak
gömüye açılması gerekiyor.
Büyükşehir Belediyesi kentin
artan mezarlık ihtiyacına cevap
verebilmek için 2025 yılında 5
ilçede 282 bin metrekare alanı
defin hizmetlerine açacak.
Bornova, Karşıyaka, Kemalpaşa,

Menemen ve Seferihisar’da
açılacak mezar alanlarının toplam
büyüklüğü 40 futbol sahasına eşit.
Ayrıca 1 milyon 700 bin
metrekarelik yeni mezarlık alanı
için de hazırlık yapılıyor. Her ay
yaklaşık 3 bin kişinin defnedildiği
İzmir’de yılda 150 bin metrekare
gömü alanına ihtiyaç duyuluyor.
İzmir Büyükşehir Belediyesi
Mezarlılar Dairesi Başkanı Ali
Kemal Elitaş da kentte aylık 3 bin
yurttaşın hayatını kaybettiğini
söyledi. Bu nedenle yeni mezarlık
alanlarının büyük öneme sahip
olduğunu vurgulayan Ali Kemal
Elitaş, “Belediyemiz 22 milyon

metrekare yani yaklaşık Konak
ilçesi büyüklüğünde mezarlık
alanına sahip. Kentin artan
mezarlık ihtiyacını karşılamak için
gerekli çalışmaları yapıyoruz.
Hayatını kaybeden 3 bin
vatandaşımızın yaklaşık yüzde
17’si nakille il dışına gidiyor. Bir
havayolu şirketi ile yaptığımız
protokolle Türkiye’nin her yerine
nakil de gerçekleştiriyoruz.
Vatandaşlarımızın yaşadığı bu
zorlu süreçlerde onlara destek
oluyoruz. Havalimanı olmayan
yerlere de cenaze nakil araçları ile
cenazeleri ulaştırıyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)
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Madalyonun
diğer yüzü ŞAHİN

YAZAR ANDACI
İLKNURilknursahin09@gmail.com

Çoğu insan, olayları kendi
penceresinden yorumlar. Ona
anlatıldığı kadarını bilir ve araştırma
zahmetine girmez. Örnek veriyorum
biriyle aranız çok iyidir ve o kişi diğer
bir kişiyle arasını bilinmeyen bir
sebepten dolayı açmıştır. Gider size o
kişiyi çekiştirir ve onun hakkında yalan
yanlış şeyler söyler. Sizde size gelip
olayı anlatan kişiye güvenirsiniz ve
olayın diğer yüzünü bilmeden size
anlatılan yalanlara yani iftiralara
inanırsınız ve laf yayılır gider…

Bilmediğiniz bir şey vardır. O kişiye
iftira atılmıştır ve söz konusu kişi
kendisine atılan iftiralardan boğulmaya
başlamıştır. Kendisini kurtarmaya
çalışır fakat laf öyle bir yayılmıştır ki en
sonunda baş edemez ve olayı akışına
bırakır. Siz size söylenene inanırken,
olayı araştırmadan yalanı yani iftirayı
öyle kabul ederken bir başkasına
haksızlık yapıyorsunuzdur farkında
değilsinizdir…

İftira, bir kişi hakkında doğru
olmayan ve onu şuçlayıcı söz ve sözler
bütünüdür diyebiliriz. Kısa vadeli
olarak atılan kişiye zarar verse de uzun
vadeli olarak atana zarar verir. Çünkü
günün sonunda insana yaptığı
bumerang misali geri döner. Bu,
geçmişten günümüze pek çok kişi
tarafından test edilmiş ve
onaylanmıştır. Meşhurdur ki “kimsenin
yaptığı kimsenin yanına kalmaz.”

Fakat bazı insanlar bu gerçeği göz
ardı eder ve sevmedikleri insanlar
hakkında topluma karşı onları küçük
düşürücü ve rencide edici cümleler
kurar. “Ateş olmayan yerden duman
çıkar mı?” dediğinizi duyar gibiyim.
Üzülerek söylüyorum ki bazen çıkar.
Çünkü iftira denen bir şey var! 

Öncelikle şunu söylemeliyim ki, bir
konu ya da bir kişi hakkında kötü bir
şey duyuyorsak olayın doğruluğunu
araştırmakta fayda var. Belki
madalyonun diğer yüzü farklıdır da biz
bilmiyoruzdur. Belki iftira atılan kişinin
anlatacakları ya da anlatamayacağı
şeyler vardır da farkında değilizdir. Hiç
kimse her konuda olayın iç yüzünü
bilemez. Olayın farklı yüzlerinden
haberdar olmayabiliriz. O yüzden
meseleyi diğer taraftan da dinlemek
çoğu zaman başkalarını haksız yere
üzmemize engel olabilir. 

İnsanoğlu olarak hepimiz her
duyduğumuza inanmaya meyilliyiz
çünkü meselenin iç yüzünü araştırmak
çaba ve emek gerektirir ve bu çoğu
kişiye vakit kaybı gibi gelebilir. Fakat
ya anlatılanlar doğru değilse? Ya
masum bir insanı haksız yere
suçluyorsak? Ya madalyonun diğer
yüzü farklıysa? Bütün bunlar
düşünüldüğünde araştırma yapmaya
değmez mi?

Araştırma yapıp yapmamak tabi ki
kişiye kalmıştır. Fakat bir mesele ya da
kişi hakkında araştırma yapmak bize
vakit kaybı gibi geliyorsa ben olsam
kötü söz söylenen ortamda
bulunmamayı tercih ederim. En
azından kendimi olayın dışında tutarak
kimseye haksız bir muamele yapmamış
olurum. Çünkü yalana ortak olmak çift
taraflı olarak zararlı bir iştir ve o tarz
ortamlarda bulunurken bunun böyle
olduğunu göz önünde bulundurmak
gerekir. 
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İzmir Büyükşehir Belediyesi, İzmir Barosu ile
“Adalete Erişim Protokolü” imzaladı. İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay ve
İzmir Barosu Başkanı avukat Sefa Yılmaz’ın
imzaladığı protokol kapsamında başta kadınlar ve
çocuklar olmak üzere dezavantajlı grupların, ihtiyaç
sahiplerinin ve ekonomik güçlükleri nedeniyle
korunmaya muhtaç kişilerin yasal haklarını ve hak
arama yollarını öğrenmeleri, başvuruculara adli
yardım hizmetinin sunulması, yurttaşların adalete
ve yasal yollara ulaşmasındaki engellerin
kaldırılması, kişilerin adli yardım kapsamında
avukatlardan hukuki destek almalarının 
sağlanması amaçlanıyor. (Haber Merkezi)
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Sefa 
Yılmaz

BÜYÜKŞEHİR’DEN
“ADALETE ERİŞİM

PROTOKOLÜ”

Erman 
Uzun

Narlıdere Belediyesi şehitlerin 
aziz hatırasına sahip çıkıyor
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Selvin Canbeyli, 2016 yılında bir
atölye çalışmasıyla başlayan
“yaratıcı yazarlık” amacı

taşımayan yazma çabası kitaba
dönüştü. Sisu Kitap’tan çıkan “Kendini
Yaz-Meditasyonlarla Desteklenmiş
Kişisel Yazı Pratiği” kitabı mizahî ve
akıcı diliyle yazma konusunda keyifli
bir yolculuğu içeriyor. Canbeyli,
yazmanın medidatif yönünü vurguladığı
çalışmasında, çocukluk kavramı başta
olmak üzere kişiyi derin düşünmeye
çağıran meseleleri de ele alıyor.
Canbeyli, “Bana göre kişi eğer yazma
sürecinde kendi içine doğru bir
yolculuk yapıyorsa mutlaka bir şifa
bulacaktır. Çünkü yazmak söylediğiniz
gibi hem hayatla hem kendimizle bağ
kurmanın eşsiz bir yolu” dedi. Sözü
Canbeyli’ye bırakıyoruz. 

� Kitabın önsözünde, “Bu kitap,
yazmanın şifa gücünü hatırlatmak için
yazıldı” diyorsunuz. Bu önermeden yola
çıkarsak yazan ya da yazabilen kişi
mutlaka bir şifa mı arıyordur? Yoksa
yazmak hayatla kurulan bir bağ mıdır?

Yazan ya da yazabilen kişi belki şifa
aramıyor olabilir. Ama bana göre kişi
eğer yazma sürecinde kendi içine doğru
bir yolculuk yapıyorsa mutlaka bir şifa
bulacaktır. Çünkü yazmak söylediğiniz
gibi hem hayatla hem kendimizle bağ
kurmanın eşsiz bir yolu. Ama tabii ne
yazdığımıza ve nasıl yazdığımıza göre
de değişir. 

GÜNLÜK YAZMA YOLU
� Klasik günlük tutmaya dair

belirlemeleriniz dikkatimi çekti. Bu
konuda kendinizden yola çıkıyorsunuz.
Günlüklerin gelecekteki yazara kaynaklık
etmesi açısından nasıl bir faydası
olabilir?

Günlük tutan kişi, gelecekte
başkalarıyla paylaşmak için kurgu ya da kurgu
dışı hiçbir şey yazmasa da kendisi için müthiş
bir kaynak yaratan kişidir. Günlüklerinin
niteliğine göre bu kaynağın içeriği de
değişebilir. Örneğin defterlerine dönüp
baktığında tanıklık ettiği toplumsal olayları ve
o olaylara kişisel bakış açısının zaman içinde
nasıl değiştiğini görebilir. Ya da günlüklerini
karıştırırken kişisel deneyimlerini, ilişkilerini,
duygusal ve zihinsel gelişimini,
dönüşümünüfark edebilir. Bu arada tam tersi
de olabilir elbette; yani eski defterlerini açıp
baktığında bazı konularda bir kısır döngü
içinde olduğu ve aynı paradigmanın içinde
yıllarca sıkışıp kaldığı gerçeği ile de
yüzleşebilir. Şu var ki, yazıyorsa mutlaka bir
noktada kendisiyle karşılaşacak demektir.
Umudum o ki bu karşılaşma
barışmayı da getirsin.

Bununla birlikte
kişinin
gelecekte
yazılarını
insanlarla
paylaşan
bir yazar
olma

hedefi varsa, günlükleri yine zengin bir
kaynak olacaktır bana göre. Her şeyden önce
yazma pratiğini sıcak tutacaktır. Düzenli
olarak kendisiyle ve yaşamla temas edecektir
ve bu temas anlarında keşfettiklerini,
zihninden geçenleri organize edip kelimelere
dökmek konusunda deneyim kazanacaktır.
Favori yazarlarımızın eserleri kadar
günlüklerini okumayı da bu yüzden
seviyoruzdur belki. Günlükler iç dünyalarının
kapılarını bize araladığı için ve hatta
romanlarından öykülerinden izlerin peşine
düşmemizi sağladıkları için…

İYİ OKUR OLMAK ŞART AMA…
� Kitabın alt başlığında “medistasyon”

kavramı var. Türkçesine bakınca “derin
düşünme” ve “iç huzur” açıklamaları öne
çıkıyor. Bu derin düşünme ya da iç huzura
ulaşma için kişinin eleştirel ya da bilinçli bir
okuyucu olması gerekliliği fikrine katılır

mısınız? Yani kişinin önce iyi bir
okur olması gerekliliği….

Meditatif bir yazı çalışması
için önce meditatif okuma
deneyimi kazanmak faydalı
olabilir, evet. Yani okurken
derinleşmek, okuduğu metinle
bir olma halini deneyimlemek;
yazarken de kendi yazma
deneyiminde tam olarak mevcut
olma halini kolaylaştırabilir.
Ama kitapta karekodlarla
yönlendirilen meditasyon
kayıtları okuyucunun içe
dönmesini sağlamak ve
sonrasında uygulayacağı yazı
çalışmalarında derinleşmesini
kolaylaştırmak için tasarlanıp
kaydedildi. Bu durumda
diyebilirim ki iyi yazmak için iyi bir

okur olmak şarttır evet ama kimse
okusun diye değil de içsel bir çalışma

olarak yazmak için de içimize dönüp orada
derinleşmek şart.

KİTABIN MİZAHÎ DİLİ
� Kitabın çok eğlenceli hatta mizahi bir

üslubu olduğunu söylemeliyim. Yazmak sizin
kitabınızda çatık kaşlı bir suret değil. İnsanın
çocukluk başta olmak üzere kendisiyle
yüzleşmesinin önemini okuyorum. Peki, atölye

çalışmalarınızda da yazdığınız gibi mi
konuşuyorsunuz, yoksa yazınca mı böyle
oluyor?

Mizahi üslubu fark etmeniz ve
vurgulamanız çok hoşuma gitti, önce
bunu itiraf etmeliyim. Çünkü ben de
her şeyden önce bir okurum ve “kişisel
gelişim” başlığı altında okuduğum
kitapların bir kısmında şöyle bir sıkıntı
yaşıyorum: Yazar benimle konuşan,
sohbet eden bir üslupla değil de
sadece bilgi aktaran, akademik bir
dille yazdığında ağzımda biraz kuru bir
tat kalıyor okurken. Sen bu bilgilerle,
bu araçlarla kendinde ne yaşadın,
yaşamında neyi dönüştürdün, ne
deneyimledin diye sormak istiyorum.
Çok kişisel bir tercihten söz ediyorum
bu arada, her okuyucunun böyle bir
derdi yoktur muhtemelen. Ama ben
kurgu dışı bir metin okurken
de keyif almak,
biraz
gülümsemek,
yazarıyla
muhabbet etmek
istiyorum.Tam da
bu nedenle kitap
için kolları
sıvadığımda şöyle
bir karar aldım;
atölyelerimde,
eğitimlerimde,
seminerlerimde
katılımcılarla nasıl
iletişim kuruyorsam
okuyucu ile de aynı
şekilde iletişim
kuracağım dedim.
Takım elbiseli, asık
suratlı bir yazar değil de
kot pantolonlu,
gülümseyen ve konuşan
bir yazar olmak istiyorum

diye niyet ettim. Mizahi üslup da
böyle çıktı ortaya. Nasıl konuşuyorsam öyle
yazmaya özellikle gayret ettiğim için.Bunun
fark edilmiş olması da beni çok mutlu etti
açıkçası.

ÇOCUKLUK DENEN YER
� Çocukluktan söz etmişken, “Öz şefkat

geliştirmek” bölümünde değindiklerinizi
konuşmak isterim. Siz, kendi çocukluğunuza
dönüp bir tarif yapabiliyorsunuz. Çocukluğu yer
olarak görüyorsunuz ve o yere dönebiliyorsunuz.
Evet, yazmak için çocukluk çok zengin bir yer.
Ama mesele şu ki, kimi insanlar o yerin
tabelasına bakmaya cesaret bile edemiyor. O
cesareti yaratabilme konusunda ne önerirsiniz?

Çocukluk evet yazmak için zengin ama
aynı zamanda çok kırılgan bir yer. Ve o yerin
tabelasına bakmak bile bizi korkutuyorsa
belki tabelanın önünde biraz durmak gerekir.
“Bugünkü yetişkin ben,hangi kaynaklara sahip
olsaydım tabelanın arkasındaki küçük
çocuğun yanına gidebilirdim?” sorusunu
sormak belki. Tek başımıza gitmek
korkutuyorsa ve desteğe ihtiyaç duyuyorsak
profesyonel destek almaktan asla
kaçınmamak gerekir diye düşünüyorum. 

Bununla birlikte kişisel olarak bana en çok
cesaret veren şey, kendime sürekli olarak
hatırlatma ihtiyacı duyduğum yetişkin
kaynaklarım: Ben artık büyüdüm ve o dönem
başa çıkmakta zorlandığım her konuyla başa
çıkabilirim, kendi çocuk halimi sarıp
sarmalayabilir ve onun duygusal ihtiyaçlarını
bugünkü yetişkin halimle karşılayabilirim, o
küçük kızın gözlerinin içine bakıp “Hepsi
geçecek ve bunu da atlatacaksın, bak nelerin
üstesinden geldik birlikte” diyebilirim.
Kısacası çocukluk dediğimiz yerin tabelasına
bakma cesareti için içimizdeki çocuğa yeri
geldiğinde ebeveynlik yapabileceğimizi
hatırlamak bana iyi geliyor.

� Pennebaker’in tamamlanma duygusuna
en yakın motivasyonun etrafımızdaki dünyayı
anlama güdüsü olduğu düşüncesini
aktarıyorsunuz. Devamında Batı toplumlarının
tamamlanmanın mümkün olmadığına dair bakış
açısını aktarıyorsunuz. Yazmak, sonsuz olan
tamamlanamama duygusuyla mücadele etmek
anlamına gelebilir mi?

Kesinlikle evet. James W. Pennebaker’ın
çalışmalarının gösterdiği en önemli

noktalardan biri bana göre bu tamamlanma
duygusu. Çünkü tamamlanma ancak
yaşadıklarımızın içinde bir anlam
bulduğumuzda gerçekleşiyor. Ve bu
gerçekleştikten sonra da beynimiz döne döne
o olayları düşünme yükünden kurtulup
hafifliyor. Pennebaker bunu travmatik
olaylarla ilişkilendirmiş. Ama aslında konuya
şu kadar basit bir yerden bile bakabiliriz:
Alışveriş listesi yazmadan markete gittiğinizde
içinizden sürekli “İki ekmek, bir süt, bir kilo
elma” diye tekrar ettiğiniz olduysa bilirsiniz ki
bir liste yazsaydınız rahat rahat şarkı
söyleyerek gidecektiniz markete. Çünkü
yazdığınızda beyniniz size diyecekti ki
“Tamam listeyi yazdın ve artık bozuk plak gibi
bunu tekrar etmemiz gerekmiyor.” İçinden
çıkmakta zorlandığımız konularla ilgili
yazdığımızda da o konuya bir neden – sonuç

ilişkisi içinde anlam
verebiliyorsak aynı şekilde
tamamlanma duygusu
yaşıyoruz. Sonrasında şarkı
söylemeye başlar mıyız
bilmiyorum ama en azından
Pennebaker’ın
araştırmalarına göre
yazarak kendimizi ve
yaşadıklarımızı farklı bir
perspektiften
değerlendirebildiğimiz
için rahatlıyoruz.

� Kitabın başında
2016 yılında yaptığınız bir
atölyeden söz
ediyorsunuz. Tanıtım
metninde de “Bu bir
yaratıcı yazarlık atölyesi
değildir” dediğinizi de
ifade ediyorsunuz.
Doğrusu bu “yaratıcı
yazarlık atölyesi”
tamlaması bana

oldum olası çok şaşaalı ve
de iddialı gelmiştir. Sizin kitabınızdan yazarlığa
bir iş gözüyle değil bir kendine dönük yolculuk,
farkına varma eylemi olarak ele alıyorsunuz.
Umarım doğru anlamışımdır. Buna rağmen o
çalışmanızdan tamamlanan roman ve başka
eserlerin çıkmasını neye bağlıyorsunuz?

“Kendini Yaz” kitap olmadan önce bir
atölye çalışmasıydı. Ama açıkçası atölyelere
başlarkençalışmanın yaratıcı yazarlık atölyesi
olarak algılanma ihtimali ödümü koparmıştı.
Çünkü niyetinden uzağa düşen bir vaatte
bulunursam katılımcılarda hayal kırıklığı
yaratabilirdim. O nedenle altını çize çize
vurgulamıştım. Bu atölyede yazı bir
farkındalık aracı olacak ve sadece kendimiz
için yazacağız, kendimizi yazacağız, kendimize
yazı yoluyla bakacağız ve yazarak yaşamla
yeni bir bağ kurmayı deneyeceğiz diye… 

Ama tam da belirttiğiniz gibi bir sürprizle
karşılaştım; atölyelerden sonra yarım kalan
romanlar tamamlanıp basıldı, öyküler, şarkı
sözleri ihtiyacı olan ilhama kavuştu. Peki bu
nasıl oldu? Çünkü aslında o hikâyeler zaten o
kişilerin içinde vardı ve keşfedilmek için
heyecanla bekliyordu. Bizim atölye
buluşmalarımızda gerçekleştirdiğimiz her yazı
çalışması bir nevi kazı çalışması oldu ve
katılımcıların içinde mevcut olan yaratıcı
kaynağın kendine bir yol bulmasına vesile
oldu. Sanırım sansürsüz ve özgür bir şekilde,
kendimize saçmalama iznini de vererek
yazmaya başladığımızda yaratıcılığımızı da
serbest bırakıyoruz. “O mükemmel cümleyi
bulup yazacağım” demek yerine “Sadece
yazacağım” demenin büyüsünü yaşadı
katılımcılar belki de…Şimdi heyecanla
bekliyorum, kitabın okurlarından da benzer
deneyimler gelecek mi diye.

� Bundan sonrası için masanızda ne var?
Sizden neler okuyacağız?

Ben de atölye katılımcılarından ilham
alarak öykü yazmaya başladım. Otobiyografik
anlatımla kurgunun birleştiği ve utanç
duygusunu merkeze alan öyküler var
masamda. Sizin deyiminizle orada da bir
“tabela” var benim için. Bakalım çocukluk
denen yerin tabelası gibi utanç tabelasını da
yazarak geçme cesareti için kahramanımızı
neler bekliyor.

Selvin Cenbeyli, Kendini Yaz-Meditasyonlarla
Desteklenmiş Kişisel Yazı Pratiği, Sisu Kitap,
Kasım 2024, İstanbul 
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Selvin
Canbeyli

‘Kendimiz için yazacağız 
kendimizi yazacağız’
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İzmir'de ekmek fiyatlarına yapılan zam, vatandaşı üzdü. 10 lira olan ekmek, yüzde
25'lik bir artışla 12,5 liraya yükseldi. 2.5 liralık zammın etkisi ise büyük oldu

ARTIK EVE EKMEK 
götürmek lüks oldu!

İzmir’de yılın ikinci haftasında
ekmek fiyatlarına yapılan yüzde
25’lik zam, vatandaşta şaşkınlık
yarattı. Daha önce tezgahlarda 10
TL’den satılan 200 gramlık
ekmeğin fiyatının 12.5 lira
olmasının aile bütçelerini
sarsacağını söyleyen vatandaş, ardı
ardına gelen zam haberlerini
yorumladı. Artan zamlar hakkında
konuşan Emekliler Derneği İzmir
Şube Başkanı Zekeriya Beypınar,

“Artan
maliyetler
özellikle
emekliler
üzerinde
büyük bir yük
oluşturuyor.
Emekli
maaşlarımızın
yetersizliği,
zaten
zorluklarla

geçinmeye çalışan bizleri daha da
yıpratıyor. Ekmeğe gelen zam da
bu durumu daha katlanılmaz hale
getirdi. Ekmek, her gün düzenli
tükettiğimiz en temel gıda ve buna

da zam geldi. Et almak zaten
neredeyse imkansızken ekmeğin
de pahalanması bizim için
büyük bir darbe oldu.
İzmir'deki belediye halk
ekmek gruplarında da
önümüzdeki günlerde
fiyat artışı olacaktır.
Bundan sonra aldığımız
indirimli ekmek de daha
pahalıya satılacak. 2025
yılına emekliler için
mağduriyetlerle başladı.
Pazarda ıspanak 60 ila 70
lirayı bulmuş, ot bile o fiyatlara
satılıyor. Durum gerçekten içler
acısı" dedi.

‘1 AYDA 2 BİN 250 LİRA’
“2025 yılı zamlarla başladı”

diyerek mağduriyetlerini dile
getiren 2021 Tüm Emekliler

Sendikası Örgütlenme ve Eğitim
Sekreteri İbrahim Yılmaz, “Emekli

maaşlarımız yetersiz
kalıyor. Ekmeğe zam
geldiği yetmezmiş gibi
maaşlar da hala netleşmiş
değil. Üç kuruş zamla
geçinmeye çalışıyoruz
ama ekmeğe
yapılan bu artış,
bizim gibi
emeklilerin
hayatını iyice
zorlaştıracak.

Türkiye’deki yoksul halk,
ekmek dışında çoğu gıda
maddesine erişim
sağlayamıyor. Vatandaş
artık evine ekmek bile
götüremeyecek. 4 kişilik bir
aile her öğünde 2 ekmek yese
günde 3 öğünden 75 lira yapar. Bir

ayda sadece 2 bin 250 lira ekmeğe
vereceksek nasıl geçinelim! Ne
yazık ki ülkemizde ekonomi
konuşulmuyor, halkın halini kimse
görmüyor” diye vurguladı.

“YARDIM ELİ UZATILMALI”
Yeni yılda gelen zamlardan en

çok etkilenen bir diğer kısım ise
ailelerinden uzak yaşamak zorunda
kalan ve evlerini çok küçük
bütçelerle geçindirmek zorunda
kalan öğrenciler… Pek çok öğrenci
öğünlerini ekmek arası
atıştırmalıklarla geçindirirken
ekmeğe gelen zamla birlikte geçim
sıkıntılarının her geçen gün
artacağını söyleyen Zeynep
Öztürk, "Devlet bursumuz
giderlerimizi karşılamıyor. Öğrenci
menüsünde en temel öğünler
ekmek ve makarna. Geçen gün
marketten paketli ekmeğe 70 lira
verdim. Bu zamla birlikte

gerçekten mağdur
oluyoruz. Et alamıyoruz,
ekmek de
yiyemeyeceksek ne
yiyeceğiz? Devlet
bursuyla geçinmenin
zaten zor olduğunu, bir
de gıda fiyatlarının
artmasının öğrencileri
daha da zor duruma
sokuyor. Her geçen gün
daha da zorlaşıyor.
Bizim gibi öğrencilere

yardım eli uzatılmalı" diye konuştu.

İzmir Sanayici ve İş İnsanları
Derneği (İZSİAD), Danışma ve
Yönetim Kurulu’nu bir arada
toplayarak hem 2024 yılını
değerlendirdi hem de 2025
projelerini masaya yatırdı. 2025
yılında en çok ses getirmesi
beklenen faaliyetlerden biri olan
Yaşar Üniversitesi işbirliği ile
düzenlenecek‘Uluslararası İşletme
Kongresi’ içinde hazırlıkların tüm
hızıyla sürdüğü belirtildi. İZSİAD
Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin
Cengiz, toplantıda 2024 yılında
yürüttükleri faaliyet ve çalışmalar
hakkında Danışma Kurulu’na bilgi
verdi. 2025 yılında sürdürecekleri

faaliyetler ve yeni projeleri de
üyelerle paylaşan İZSİAD Başkanı
Cengiz, “En önemli projemiz ise
Yaşar Üniversitesi işbirliği ile
düzenleyeceğimiz Uluslararası
İşletme Kongresi olacak. Söz
konusu kongreye ulusal ve
uluslararası boyutta
akademisyenler gelerek tebliğ ve
sunumlar yapacak. Bu kongrenin
İzmir’de düzenleyecek olması
İzmir iş dünyası için de büyük bir
şans teşkil ediyor” dedi.Sosyal
sorumluluk projeleri ile İzmir’de
her zaman ses getiren ve bir vicdan
örgütü olarak tanımlanan
İZSİAD’ın sosyal sorumluluk

projelerinin içinde olmaya devam
edeceğinin altını çizen Cengiz,
“Aynı zamanda 2025 yılı ekonomik
olarak da yine zor bir yıl olacak. İş
dünyasının önde gelen iş
örgütlerinden biri olarak doğru
bildiğimizi yüksek sesle söylemeye
devam edeceğiz” diye konuştu.
Toplantıda konuşan İZSİAD
Danışma Kurulu Başkanı Hasan
Küçükkurt iseİZSİAD’ın her
zaman örnek projelere imza
attığını, Uluslararası İşletme
Kongresi’nin sadece iş dünyası için
değil tüm İzmir için son derece
değerli olduğunu vurguladı. 
(Haber Merkezi)

KAGİDER ve Migros iş
birliğiyle bu yıl beşincisi
düzenlenen ‘Tarımda Kadın
Girişimci Geliştirme ve
Hızlandırma Programı’,
İstanbul’da gerçekleştirildi.
Yoğun eğitim programlarının
uygulandığı iki günlük kampa
24 farklı ilden katılan 43 kadın
girişimci arasından seçilecek
olan kişiler bir yıl boyunca
mentorluk desteğinden
yararlanacak. Migros, kampa
katılan ve kalite standartlarına
uygun üretim yapan tüm
girişimcilere ürünlerini
Türkiye’nin dört bir yanındaki
mağazalarında satış imkânı
sunacak. Ayrıca, Migros’un
perakende medya alanındaki
iştiraki Mimeda, Migros’ta ürün
satış imkânına sahip olacak ilk
5 kadın üreticiye tanıtım
desteği verecek. 
(Haber Merkezi)

En fazla sigorta
bu ürünlerde…

Tarım ve Orman Bakanı İbrahim
Yumaklı, geçen yıl Tarım Sigortaları
Havuzu (TARSİM) kapsamında 3,2
milyon poliçe düzenlendiğini
belirterek, "Bu kapsamda 10,5 milyar
lira devlet primAA muhabirine,
TARSİM'in, çiftçilerin doğal
afetlerden korunması ve tarımsal
faaliyetlerini sürdürmesine yardımcı
olunması amacıyla kurulduğunu
anımsattı. En fazla sigorta buğday,
arpa ve ayçiçeğinde yapıldı. (AA)

3 milyona yakın
konut satıldı

Türkiye genelinde 2024'te satılan
gayrimenkul sayısı önceki yıla göre
yüzde 3,9 artarak 3 milyon 65 bin
872'ye yükselirken, tapuda
gerçekleştirilen işlemlerden elde
edilen harç geliri yüzde 60 artışla 96
milyar 133 milyon lirayı geçti.

İstanbul tapuda gerçekleştirilen
işlemlerden elde edilen gelirde de ilk
sırada yer aldı. Bu rakam İstanbul'da
27,5 milyar lirayı aşarken, Ankara'da
9,8 milyar lira, İzmir'de 6,5 milyar lira
oldu. (AA)

Kadın girişimciye 
tam gaz destek  

İzmirli sanayiciler yeni
yol haritasını belirledi

Otomotiv ihracatı
yine yüz güldürdü

Türkiye ihracatının lider sektörü
olan otomotiv endüstrisi, 2024 yılında
37 milyar 212 milyon dolarlık dış
satıma imza attı.Otomotiv sektörünün
Türkiye ihracatından aldığı pay yüzde
17,3 oldu. Türkiye ihracatında ilk
sıradaki yerini koruyan sektör, son 19
yılda 18'inci kez ihracat şampiyonu
olmayı başardı.

Geçen yıl otomotivin en büyük
pazarı olan Almanya’ya 4 milyar 856
milyon dolarlık ihracat yapıldı. (AA)

Gelişen teknoloji ve dijitalleşme
ile ilgili üyelerine örnek olma
vizyonuyla çalışmalarını sürdüren
İzmir Ticaret Odası, İzmir’in 8500
yıllık tarihini hızlı bir şekilde gezme
olanağı sunan “8500 Express” isimli
dijital broşürü yayınladı. İzmir
Ticaret Odası’nın resmi web
sitesinde yer alan dijital broşür ile
İzmir’in tarihi noktalarını görmek
isteyen seyahat severler, alternatif
dijital rotaya erişebilecek.“İzmir’in
8500 yıllık tarihine günübirlik
yolculuk” temasıyla ortaya çıkan
8500 Express, Yeşilova Höyük, Eski
Smyrna, Yeni Smyrna ve Kemeraltı

İzmir olmak üzere 4 ana başlıktan
oluşuyor. Her başlığın altında,
görülmesi gereken tarihi noktalar
görselleri ile birlikte anlatılıyor.

Broşüre tıklayan misafirler,
Kızlarağası Hanı’ndan, Kordon
Boyu’na kadar pek çok noktaya üç
boyutlu bir dijital tasarımla

ulaşabiliyor.İzmir’in pek çok farklı
kültüre, insan topluluğuna,
yerleşime ev sahipliği yaptığını
belirten İzmir Ticaret Odası Yönetim
Kurulu Başkanı Mahmut Özgener,
“8500 Express isimli dijital broşür ile
kıymetli bir kültürel ve tarihi
sürekliliğe sahip olan kentimizin, bir
gün içerisinde tek bir tıkla
keşfedilmesini sağlamayı amaçladık.
İzmir’i ulusal ve uluslararası
çerçevede öne çıkarmayı hedefleyen
bu proje,  kültür turizmi üzerine
çalışan seyahat acenteleri için
alternatif bir tur rotası olacak” dedi.
(Haber Merkezi)

İzmir Ticaret Odası’ndan gezginler için ‘8500 Express’

Mahmut 
Özgener

İREM KAYA

Zekeriya Beypınar

İbrahim Yılmaz

Zeynep Öztürk
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Ege Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Elektrik
Elektronik Mühendisliği Bölümü Dr. Öğr. üyesi İbrahim
Akkaya’nın NARNIA başlıklı araştırma projesi, Avrupa
Birliği tarafından desteklenen ve en rekabetçi ve prestijli
fonlarından Ufuk Avrupa – Marie Sklodowska Curie
Aksiyonları HORIZON-MSCA-2023-PF-01 çağrısı
kapsamında desteklenmeye uygun bulundu. Proje ile
beyin aktivitesinin sürdürülmesi ve hasarların
önlenmesinde önemli rol oynayan serebral
otoregülasyon ve nörovasküler eşleşme arasındaki
ilişkinin görüntüleme yöntemlerine yenilikçi bir
alternatif sunulması amaçlanıyor. Rektör Prof. Dr.
Necdet Budak, “Hocamızı ve ekibini tebrik ediyor,
başarılarının devamını diliyorum” dedi. (Haber Merkezi)

Beyin hastalıkları
için inovatif proje

Günümüzde giderek artan sağlık sorunlarının
önemli nedenlerinden biri olan gıda intoleransı,
sıklıkla gıda alerjisiyle karıştırılabiliyor. Gıda
alerjisinindaha ani ve kısa sürede ortaya
çıktığını,gıda intoleransının ise daha uzun
süreçte kendini gösterdiğinibelirten Doç. Dr.
Serkan Tapan, “Gıda hassasiyetinde belirtiler
genellikle yavaşça oluşurve birkaç saat ile birkaç
gün arasındaseyredebilir.Vücuttaki pek çok
sistembu durumdan etkilenebilir; hatta sinir
sisteminin etkilenmesi anksiyeteye bile zemin
hazırlayabilir” dedi.Tapan, “Tanı ve tedavide
birden fazla uzmanlık alanının iş birliği gerekli”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Gıda intoleransı
anksiyete sebebi

Yükseköğretim’den
SURİYE HAMLESİ

İzmir Katip Çelebi
Üniversitesi’ni (İKÇÜ) ziyaret
eden Yükseköğretim Kurulu
(YÖK) Başkanı Prof. Dr. Erol
Özvar, Rektör Prof. Dr. Saffet
Köse ile görüştü.

Üniversitenin senato
toplantısına katılan Özvar,
Yükseköğretim Kurulunun
temel amacının Türkiye'nin
iktisadi gelişmesi için gerekli
nitelikli insan gücünü
yetiştirmek olduğunu belirterek,

Türk üniversitelerinin
yetiştirdiği öğrencilerle
kalkınmada önemli roller
üstlendiğini söyledi.Prof. Dr.
Özvar, gençlerin kas gücünün
yanında beyin gücüyle de
ekonomiyi sırtladığını ifade
ederek, "Üniversitelerimiz
yetiştirdiği insan gücüyle,
gençlerle sadece iktisadi
gelişmemize katkıda
bulunmuyor, aynı zamanda en
az onun kadar akademik
personeli, bilim insanlarıyla
ihtiyaç duyduğu bilim ve
teknolojide fevkalade önemli
gelişmeler gerçekleştiriyorlar"
diye konuştu.Türk
üniversitelerinin uluslararası
öğrenci ve öğretim
elemanlarınca da tercih
edildiğini anlatan Özvar,
"Üniversitelerimiz, bütün dünya
uluslarının öğrencilerine hizmet

vermektedir.
Üniversitelerimizde araştırma,
geliştirme kapasitesi ve kalitesi
arttıkça uluslararası öğrenciler
ve uluslararası öğretim
elemanları da üniversitelerimize
teveccüh etmeye başlamıştır"
ifadelerini kullandı. Özvar,
"Suriye'de inşallah halkın
teveccüh edeceği bir demokratik
düzen inşa edilecektir. Orada
eski rejimden kaynaklanan
yükseköğretime ilişkin muhtelif
sıkıntılar yaşanmıştır.
Yükseköğretim Kurulu,
üniversiteler olarak, komşu, dost
Suriyeli kardeşlerimizle
çalışmalarımız olacaktır.
Mevkidaşlarımızla yapacağımız
karşılıklı istişareler neticesinde
Yüksek Öğretim Kurulu,
Türkiye'nin yükseköğretim
tecrübesini Suriyeli
kardeşlerimizle paylaşmaya

hazırdır. Bu konuda
temaslarımız devam etmektedir.
İnşallah orada da
üniversitelerimizin
kalkınmasına, gelişmesine
Türkiye olarak destek vereceğiz.
Bu konuda meslektaşlarımızla
temas halindeyiz. Diğer bütün
ülkelere nasıl barış ve dostluk,
kardeşlik çerçevesinde destek
veriyorsak Suriye'deki
kardeşlerimize, dostlarımıza,
komşularımıza da her türlü
desteği, yükseköğretim alanında
vereceğimizi buradan
kamuoyuyla paylaşmak isterim"
dedi.  İKÇÜ Rektörü Prof. Dr.
Köse de üniversite hakkında
bilgi vererek, 2010 yılında
kurulan üniversitenin akademik
dünyaya yön ve ilham veren ekol
bir üniversite olma hedefine
emin adımlarla ilerlediğini ifade
etti. (Haber Merkezi)

Son günlerde 7’den 70’e
soğuk algınlığı ve solunum
yolu enfeksiyonları
yaygınlaşırken, özellikle
çocuklarda mide ve bağırsak
enfeksiyonlarına da sık
rastlanıyor. Dondurucu
soğuklarla birlikte kapalı ve
kalabalık ortamlarda geçirilen
uzun saatler virüsler ve
bakterilerin kolayca ve hızlıca
kişiden kişiye bulaşmasına yol
açarken, bağışıklık sistemi
yeterince güçlü olmayanları
yatağa düşürebiliyor. Çocuk
sağlığı ve hastalıkları uzmanı
Dr. Süheyla Yeldan
“Çocuklarda vitamin
kullanımı, sağlıklı büyüme ve
gelişim için gerekli olabilir;
ancak bu süreç dikkatle
yönetilmelidir. Anne-babalar
çocuklarının bağışıklık
sistemlerini güçlendirmek
amacıyla arkadaşlarından,
internetten ya da
çevrelerinden duyduklarıyla
vitamin ve mineral
takviyesinde bulunabiliyor.

Oysa doktora danışılmadan ve
çocuğun ihtiyacı olmayan bir
takım ürünlerin verilmesi
bazen bağışıklık sistemini
fazla çalıştırarak otoimmün
hastalıkları tetikleyebilir!
Çocuğun ihtiyacı kan tahlilleri
ve sağlık durumu
değerlendirilerek

belirlenmelidir. Bazı
vitaminlerin uzun süre yüksek
doz kullanımı vücutta
birikerek zehirlenmelere yol
açabilir. Bu durum, özellikle
büyüme ve gelişme çağındaki
çocuklar için ciddi sağlık
riskleri oluşturabilir” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

‘Bağışıklığı güçlendiriyor’
diye vitamini abartmayın!
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Bu yıl
kendini seç

Reddedilme korkusu, kişide çaresizlik
yaratır ve kişinin ilişkide kendi ihtiyaçları ile
kalmasının önüne geçer. Reddedilme
korkusu aynı zamanda kişiyi ilişkisinde aşırı
endişeli biri haline getirir. Bu aşırı endişe
olma hali kişinin sürekli karşı tarafı
düşünmesine ve ilişkisinde güvence arayışına
neden olur. Kendimizi ilişkilerimizde sürekli
karşı tarafın ihtiyaçlarını karşılamaya açık
hale getirdiğimizde, her şeye ödün veren,
ihtiyaçlarını dile getiremeyen, reddedilme
korkusu yaşayan biri yapar. İlişkide
sürekli fedakarlık yapan kimliğin altına
gizlenen ihtiyaçlar kişiyi giderek hiddetli
biri haline getirir. 

Bu durum, kişinin ilişkide kendi alanını
yaratmasına engeller. 

İlişkilerde kendi alanımızı
tanımlayabilmemiz için sınırlara ihtiyaç
duyarız. Sınırlar ilişkide çok önemlidir. Bizler
ancak sınırlar sayesinde ilişkilerimizde
kendimizi güvende hisseder ve kendimize
olan saygımızı koruyabiliriz. Sınırlarımızı
yeterince belirleyemediğimizde; ilişkilerde
kendimizi boğulmuş, öfkeli ve tükenmiş
hissederiz. 

Oysa kendimize öncelik verdiğimizde,
maddi, manevi olarak kendimize bakmaya
başladığımızda; başka birine olan
ihtiyacımızdaki ısrarımız sın bulur. 

Hepimizin kötü olduğu, başarmaya çalıştığı,
kendini dönüştürmek için mücadele verdiği
yanları muhakkak vardır. İlişkiler, bu
noktaları karşı taraftan gizleyeceğimiz erler
olmamalıdır. İlişkiler, bu noktalarımıza
rağmen bizimle olmayı seçen insanlarla yol
alabileceğimiz yerler olmalıdır. Hiçbirimiz
geleceğin bize ne getireceğini bilmez. 

Hayat, hepimize bir kez verilmiş ve kendi
kalbimizle şekillendirebileceğimiz eşsiz bir
deneyim. Buraya geliş amacımız asla bir
başkasının hayatının içinde onların beklediği
şekilde yaşamak olmamalıdır. Amacımız
potansiyelimizi fark edip gerçekte olduğumuz
kişiyi bulup; sahip olduğumuz gerçek kişiye
dönüşmek olmalıdır.

İçinde yaşadığımız her türlü olumsuzluklara
rağmen, kendimiz için daha fazlasını hak
ettiğimiz gerçeğine inanmayı seçerek,
varlığımız için hayata meydan
okuyabileceğiniz yep yeni bir yıl  diliyorum… 

Hepinize sevdiklerinizin hep yanı başında
olacağı neşe dolu bir yıl diliyorum. Sevgiler…

AYKAÇ

YAKIN İLİŞKİLER
MELEKmelek.aykac1@saglik.gov.tr

İzmir’de konuşan
Yükseköğretim Kurulu
(YÖK) Başkanı Prof. Dr.
Erol Özvar, Türkiye'nin

yükseköğretim
tecrübesini Suriye ile

paylaşmaya hazır
olduklarını söyledi

Erol 
Özvar

Necdet Budak  - İbrahim Akkaya 

T.C Maliye Bakanlığı’nın verdiği yetkiyle
857 Sk. NO:3/107 Konak/ İzmir adresinde
faal iken, Kemeraltı Vergi Dairesine
57583295330 kimlik (ve 3350095863 V.N)
numarası ile kayıtlı olduğum esnada
Ağustos 2009 yılında basılan Seri A ve
Seri Numarası 6601(dahil) – 6650 (dahil)
arasındaki 50 adet serbest meslek
makbuzlarımın bulunduğu koçanı 30 Ekim
2020 İzmir depreminde kaybetmiş
bulunmaktayım. Anılan makbuzlar
hükümsüzdür. 

ZAYİİ 

Resmi ilanlar : www.ilan.gov.tr’de            Basın: (2152228)
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Çocukluğum bitti, geçti, gitti. Mesafeler
engel değil sevmeye, saymaya, değer vermeye.
Ünlü olmak da değil konu. Her şey ayan
beyan ortada. Süzgeçten geçirmeden karar
verilmez de. Yüzlerce binlerce insanımızı
kaybettik. Her gün de devam ediyor.
Hepimizin mutlak sonu aynı. Kadercilik,
matem, arabesk değil bu. Olacak gerçek. Ona
göre yaşamak gerek. Almaya,
çalmaya, vurmaya, kırmaya,
dökmeye gerek yok ki.
Yiyeceğimiz bir topan ekmek, o
kadar. Sonu aynı yer, foseptik
atıklarla yan yana. En güzel
kıyafetiyle, son model arabasıyla
giden gördünüz mü ? Gidip de
dönen haber veren var mı ki?
Anlayabildiğimiz kadarıyla işte.
Her yanımızda, her anımız bir
kayıp, içe kapanmaya da gerek
yok. Yaşarken kadir kıymet
bilmek gerek. Kalp kırma, ah
alma. İki saniye sonra ne
olacağımız belli değil ki asla. Gırgır
Dergisi'nde 80'li yıllarda Ferdi Tayfur
üstadımızla, başka birilerinin karşılaştırması
yapılmıştı, yazılmıştı. Hepsi aklımda da belge

de olmalı ya. Çok doğru
tespitler, aynısı devam etti son
nefese kadar. Hayat herkesin
farklı, ne yaşadığını bilemezsin
ki. Yargılama. Bir kez İzmir
Fuarı'nda görebilme, tokalaşma
olanağım oldu o kadar. Sportif
bir fotoğraf gördüm sosyal
medyada sizlerle paylaşmak
istedim. 1980-81 sezonu, yaşım
14 filan. Rizespor - Trabzonspor
maçı öncesi, ikinci yarıdaki maç.
Yardımcı hakem Erol Polat
hocam, Ferdi Tayfur abim,
üstadım, gönlümün kralı ve de

efsane Trabzonspor'un 1
numarası Şenol Güneş kaptanım.
Hatıralarda kaldı. Kim çektiyse
Allah razı olsun, Rize'deki foto
muhabiri kimdir, bilemiyorum. Vefat
edenlerimize rahmetle, şükranla. 

İSMAİL ÖZELÇİNLER USTAMA
Bugün toptan, tüfekten

bahsetmeyeceğim. Bıktım,
usandım artık. Yettiniz, yeter.
Yok hakem hatası, yok o takım
kollanıyor, bu takım kullanılıyor
feryatları. Kim haklı kim haksız?
O an değil zamanla belli oluyor. O
an belli olmuyorsa, karar
verilemiyorsa yani. İçim yanıyor,
utanıyorum. Bir eski hakem,
hakem eskisi olarak. Hakem aşağı
hakem yukarı. Yazsan ne olacak
yazmasan ne olacak ? Yazmadan
da duramıyor insan. Gazete

okumayı çok severim. Deplasman
maçlarına gidince otelde, havaalanında,
otogarda gittiğimiz her yerde yerel gazeteler
olurdu. Şimdiki gibi değil, çok acı. Diğer

hocalarım, arkadaşlarım bakardı illaki.
'Benden, bizden ne yazmışlar' diye. Ne gerek
var ki. Adlarını görmeye bayılanlar olurdu,
nasıl bir ego ise. Elime bile almam,
okumazdım. Paket yapar dönüşte, evde
bakar, sonra da masa üstünde sofra bezi
olurdu. Saklamazdım. Sayfa düzenine filan
bakardım daha çok. Hakem isen, etkilenir
insan, çömezim o zaman. Kocaman başlık
'Yine O'. Arşivlere bakabilirsiniz. Kapattım
sayfayı bir daha açmamak üzere. Şimdi yeni
muhabbet, 'Bizim maçımız haftaya filancayla,
hakem bilerek bizdeki iki oyuncuya yok yere
sarı kart göstererek cezalı duruma düşürdü'.
Buyurun burdan yakın. Acayip iddia, 'Korkak
hakem'den bin beter. Şeytani zekâ (!). Yok
artık, olamaz, Olmamalı. Herkesi kendim gibi
sanıyorum. Yahu bakmayın çıkacağınız
takımın maçlarına, kim oynayamayacak, kim
sarı kart sınırında. Size ne sana ne ? Çık
maçını yönet. Gözünü dört aç, kulağını kapa.
'Şuna dikkat et' diyerek uyaran da çıkar. Daha
yeni tebligat almıştır, gözleri hemen. O ismi

arar. Sen işine baksana sana ne birader ?
Rizespor dedik, Çaykur Rizespor - Beşiktaş
maçı. Böyle ofsayt mı olur. Bugüne dek en az
böyle 100'den fazla 'ofsayttan' gol
attırmışımdır. İtiraf ediyorum. Doğrusunu
yaptım, yapmışım meğer. Zaman her şeyin
ilacı. Helali hoş olsun. Vicdanım çook rahat.
İçim yanıyor dedim. Güzel insan, dürüst
gazeteci İsmail Özelçinler abim, ustam şu an
yoğun bakımda. Beyin kanaması geçirdi.
Okumayı çok sever, beni de çok iyi takip eder
yıllardır. Emeği çok geçti, Allah razı olsun.
Umarım inşallah bunu da okuyacak, görecek
duruma gelecek. Sizin için yazdım İsmail
ustam, okumanız umuduyla, ümidiyle.
Nahide yengeme, evladı Pınar kardeşime,
kardeşi iyi sporcu Metin abime metanet
diliyorum. Bunu da atlatır benim canım
ustam, 'Meto devam' diyeceğiniz o anı iple
çekiyorum. İbrahim Irmak ustamla
parkımızda, kütüphanemizde buluşma
dileğiyle, bir türlü o anı yaşayamadık. Haydi
ustam, haydi...

AYDINOĞLU 

METİN

En sevdiğim
vardır da

içim yanar
yanar ya...

aydinoglumetin@hotmail.com

BİRMETİN’DEN

BASKETBOL Süper Ligi’nde
zor günler geçiren Karşıyaka,
13. hafta mücadelesinde
Fenerbahçe Beko ile karşı
karşıya geldi. Mustafa Kemal
Atatürk Karşıyaka Spor
Salonu’nda oynanan
müsabakayı yeşil-kırmızılı
ekip 101-90 kaybetti. Bu
sonuçla birlikte İzmir ekibi,
ligde bu sezon ilk kez bir iç
saha maçında kayıp yaşadı.

Karşıyaka Başantrenörü
Ufuk Sarıca da karşılaşmaya
dair, "Taraftarımızın enerjisini
bugün de hissettik. Günün
sonunda, bu kadar eksik
olduğumuz bir ortamda
Fenerbahçe Beko gibi bir
rakibe karşı tüm maçı

oynadık, mücadele ettik, ama
kazanmak kolay değildi.
Kenan ve Muhsin
sakatlıklarına rağmen
özveriyle oynadılar. Maç
içinde de sakatlıkları ve faul
problemlerini
hissediyorsunuz. Şunu da
söylemem lazım;
karşımızdaki takım çok iyi bir
takım. Boş atışları büyük
yüzdeyle değerlendirdiler,
aksi olsa 2. yarı öne bile
geçebilirdik. 

Fenerbahçe Beko'nun da
hakkını vermek lazım.
Sonuçta biz, bu sene her daim
yaptığımız gibi, elimizden
geleni yaptık" ifadelerini
kullandı. (İHA)

SEZON başından bu yana
sponsor krizinin aşılamadığı
Süper Lig ve Şampiyonlar
Ligi'nde iddialı olan basketbol
takımında geçen hafta
camianın önemli isimlerinin
desteğiyle yabancılara maaş
ödemesine rağmen 4
yabancısını kaybederek
dağılan Karşıyaka'da, TFF
3'üncü Lig 1'inci Grup'ta zirve
yarışı veren futbol takımı için
de süre daraldı. Yeşil-
kırmızılılarda daha önce
alacakları için Futbol

Federasyonu'na başvuran
Cenk Ahmet, Sefa ve Gökhan
Meral bu hafta içi ödeme
yapılmazsa sözleşmelerini
tek taraflı feshetme hakkı
kazanacak. Karşıyaka'da
takımdan ayrılmak
isteyenlerin durumu da
belirsizliğini koruyor. 

Devre arasında mali
sıkıntılar nedeniyle kampa
gidemeyen, henüz transfer
yasağını aşıp takviye de
yapamayan Karşıyaka, acil
para arıyor. (DHA)

BASKETBOL Şampiyonlar Ligi'nde
temsilcimiz Aliağa Petkimspor bugün
Play-In etabındaki ilk maçta İsrail
temsilcisi Hapoel Holon'la
karşılaşacak. İsrail'in Gazze ve çevre
ülkelere devam eden saldırıları
nedeniyle mücadele Petkimspor'un ev
sahipliğinde kardeş ülke Azerbaycan'da
oynanacak. Bakü Sports Palace'taki
karşılaşma saat 20.00'de başlayacak.
Toplam 2 galibiyete ulaşan tarafın adını
son 16 takım arasına yazdıracağı seride
2'nci maç 14 Ocak Salı günü
Macaristan'da oynanacak. (DHA)

ALTAY'DA sakatlığı nedeniyle ilk yarının
son haftalarında forma giyemeyen ön libero
Murat Berkan Demir'in iyileşerek takımla
çalışmalara başladığı belirtildi. İlk devrede
siyah-beyazlı formayla çıktığı 10 maçın
5'inde ilk 11'de yer alan Murat, 447 dakika
sahada kaldı. Ligin 15'inci haftasındaki
Kepezspor deplasmanında kasığındaki
ağrıları nedeniyle devre arasında oyundan
alınan 24 yaşındaki ön libero, Isparta 32
Spor ve Kırklarelispor (D) müsabakalarında
kadroda yer almadı. (DHA)

GÖZTEPE’NİN yaptığı açıklamada,
"Hakkı yenmeyenlerin, 'Bileğinin
Hakkıyla Kazananlar Ligi' istiyoruz"
derken, İzmir Spor Kulüpleri Birliği
Vakfı (İZVAK) yönetimi de sarı-
kırmızılılara futbolda adalet çağrısıyla
arka çıktı. "Yalnızca hak eden kazansın"
diyen İZVAK yönetimi, "Türkiye’de
futbolun ana aktör konumundaki
futbolcular, teknik adamlar ve
taraftarlarımız yerine, giderek saha
dışına taşarak, hızla hakemlerin

başrolde ve belirleyici olduğu bir iklime
doğru evrilmesini üzüntü ile izliyoruz"
açıklamasını yaptı.

Açıklamada, "İzmir olarak, cumartesi
akşamı İstanbul’da oynanan
Galatasaray-Göztepe maçında bu
gerçekle bir kez daha yüzleştik.
Karşılaşmada yaşanan, büyük ve
sonuca doğrudan etki eden hakem
hataları tüm İzmir futbol ailesini
derinden üzmüştür. Sporda adaletin,
dürüstlüğün ve hakkaniyetin

sağlanması yalnızca kulüplerin değil,
tüm futbol ailesinin ortak
sorumluluğudur. Göztepe; futbolcuları,
teknik kadrosu ve modern futbol
anlayışıyla ligin en centilmen ve futbol
odaklı takımlarından biridir. Sahada
sadece futbol oynayarak kazanmayı
amaçlayan, oyunu bir an olsun
çirkinleştirmeyen, zaman çalmayan,
hakemi aldatmaya çalışmayan bu
duruş, Türk futbolu için örnek teşkil
etmektedir" ifadeleri yer aldı. (DHA)

İZVAK’dan Göz-Göz’e destek 

Petkimspor avantaj arıyorAltay'da Murat
Berkan sevinci

Kaf Kaf evinde
ilk kez mağlup

Karşıyaka'da
zaman daraldı

Erol Polat, Ferdi Tayfur, Şenol Güneş

İsmail Özelçinler

GOZTEPE’DEN
TFF cıkarması
Süper Lig'de 2-1 mağlup olduğu Galatasaray deplasmanında

aleyhine verilen ve verilmeyen penaltı kararlarına isyan
eden Göztepe, Türkiye Futbol Federasyonu'nu ziyaret etti

GÖZTEPE'DE Türk futbolunun ilk
yabancı kulüp başkanı olan Rasmus
Ankersen ve Onursal Başkan Mehmet
Sepil ile kurmaylar TFF'nin Riva'daki
merkezinde Futbol Federasyonu
Başkanı İbrahim Hacıosmanoğlu'yla bir
araya geldi. Ziyarette hakem hataları,
maçlarda daha adil yönetim
sağlanması, VAR sistemindeki
aksaklıklar ve yabancı hakem konusu
konuşuldu.

Ziyaret sonrası açıklama yapan
Göztepe Onursal Başkanı Mehmet Sepil,
"En büyük amacım Rasmus Ankersen'i
TFF Başkanı İbrahim Hacıosmanoğlu'na
tanıtmaktı. Türkiye'nin ilk yabancı
başkanıyla TFF başkanını tanıştırdım.
Bizim için toplantı son derece olumlu
geçti. TFF Başkanı Hacıosmanoğlu da
bizim söylediklerimizin hepsine katıldı.
Ankersen de Türk futboluyla ilgili
tespitlerini anlattı. Ben de Türk

futbolunun gelişimi için neler
yapabiliriz, nasıl bir üst seviyeye
çıkabilirizi konuştum. Son derece
olumlu bir toplantıydı" dedi.

TFF'DEN AÇIKLAMA
Türkiye Futbol Federasyonu da

Göztepe'nin ziyaretiyle ilgili açıklama
yaptı. TFF'den yapılan açıklamada,
"Göztepe A.Ş. Kulübü Onursal Başkanı
Mehmet Sepil ve Kulüp Başkanı
Rasmus Ankersen, Türkiye Futbol
Federasyonu Başkanı İbrahim Ethem
Hacıosmanoğlu'nu makamında ziyaret
etti. Riva Hasan Doğan Milli Takımlar
Kamp ve Eğitim Tesisleri'nde
gerçekleşen ve gündemdeki konular
hakkında fikir alışverişinde bulunulan
görüşmede TFF Başkan Vekili, İcra
Kurulu Üyesi, Milli Takımlar, FIFA ve
UEFA İlişkilerinden Sorumlu Yönetim
Kurulu Üyesi Ceyhun Kazancı ile
Göztepe CEO'su Kerem Ertan ve Sportif
Direktörü Ivan Mance de yer aldı. TFF
Başkanı Hacıosmanoğlu, ziyaretin
sonunda Göztepe Onursal Başkanı
Mehmet Sepil'e ve Kulüp Başkanı
Rasmus Ankersen'e A Milli Takım
forması takdim etti" denildi.

Rasmus
Ankersen 
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HASRET GİDERDİLER
Bir süredir kapalı olan Ödemiş Bozdağ’daki kayak
tesisleri, 19 Ocak olarak açıklanan açılış tarihinin
yoğun kar yağışı ile birlikte 15 gün öne
alınmasıyla adeta doldu taştı. Ziyaretçi akınına
uğrayan tesisler, günübirlik olarak hizmet
vermeye başladı. Zirveye çıkarak tesislere giriş
yapan tatilciler kara olan hasretlerini giderdi. 
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GÜNDEME TAŞIMIŞTIK
Ziyaretçilerden Hasan Dervişoğlu, “Uludağ’ı
aratmayan bir manzara var burada” derken Bozdağ
Kayak Tesisleri sorumlusu Kerem Coşkun, “Herkesin
buraya gelerek güzel bir gün geçirmesini bekliyoruz”
ifadelerini kullandı. Ege Telgraf, bir süre önce
tesislerin kapalı olmasını gündeme taşımıştı. Tesisteki
telesiyej bakım yapılamadığı için hala çalışmıyor. 
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Ödemiş’te 2 bin 500 metre
yükseklikteki zirvenin

eteğindeki Bozdağ Kayak
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çocuk, genç-ihtiyar kara
hasret 5 bin ziyaretçiyi ağırladı
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Usta sanatçı Say’dan
İzmir’e özel prömiyer
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BÜYÜK İLGİ GÖRDÜ
Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi,

dünyaca ünlü sanatçı Fazıl Say'ı
ağırladı. Ünlü besteci ve piyanistin
yeni eserlerinin yer aldığı
"Piyano Başında 50. Yıl" İzmir
prömiyerine, Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil
Tugay ve eşi Öznur Tugay
da katıldı. Biletlerin kısa
sürede tükendiği konsere,
İzmirli sanatseverler
yoğun ilgi gösterdi.  

Say, 75 dakika boyunca sahnede kaldığı
konserin bitiminde, İzmirliler
tarafından ayakta alkışlandı.
Konserde Klaros’u güçlü müziğiyle
betimlediği yeni eseri Kehanetler
Tapınağı “Klaros”, Samed
Behrengi'nin eserinden esinlenerek
bestelediği "Küçük Kara Balık" ve
çok sevilen eseri İnsan İnsan'ın
piyano versiyonu İzmirli dinleyici ile
buluştu. (Haber Merkezi)
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AYAKTA ALKIŞLANDI

Türk saray mimarisinin
Anadolu’daki en önemli
örneklerinden biri olarak
kabul edilen ve UNESCO
Dünya Mirası Geçici
Listesi’nde yer alan 

İshak Paşa Sarayı, 2024
yılında 260 bin yerli ve
yabancı turist tarafından
ziyaret edildi.
Yerleşkesinde cami, odalar,
surlar, türbe, iç ve dış

avlular, divan ile harem
salonları bulunan İshak
Paşa Sarayı, tarihi
atmosferiyle ziyaretçilerine
adeta geçmişe yolculuk
yapma fırsatı sunuyor. (İHA)

Türk saray mimarisinin
Anadolu’daki en önemli
örneklerinden biri olarak
kabul edilen ve UNESCO
Dünya Mirası Geçici
Listesi’nde yer alan 

İshak Paşa Sarayı, 2024
yılında 260 bin yerli ve
yabancı turist tarafından
ziyaret edildi.
Yerleşkesinde cami, odalar,
surlar, türbe, iç ve dış

avlular, divan ile harem
salonları bulunan İshak
Paşa Sarayı, tarihi
atmosferiyle ziyaretçilerine
adeta geçmişe yolculuk
yapma fırsatı sunuyor. (İHA)

Türk saray mimarisinin
Anadolu’daki en önemli
örneklerinden biri olarak
kabul edilen ve UNESCO
Dünya Mirası Geçici
Listesi’nde yer alan 

İshak Paşa Sarayı, 2024
yılında 260 bin yerli ve
yabancı turist tarafından
ziyaret edildi.
Yerleşkesinde cami, odalar,
surlar, türbe, iç ve dış

avlular, divan ile harem
salonları bulunan İshak
Paşa Sarayı, tarihi
atmosferiyle ziyaretçilerine
adeta geçmişe yolculuk
yapma fırsatı sunuyor. (İHA)

Türk saray mimarisinin
Anadolu’daki en önemli
örneklerinden biri olarak
kabul edilen ve UNESCO
Dünya Mirası Geçici
Listesi’nde yer alan 

İshak Paşa Sarayı, 2024
yılında 260 bin yerli ve
yabancı turist tarafından
ziyaret edildi.
Yerleşkesinde cami, odalar,
surlar, türbe, iç ve dış

avlular, divan ile harem
salonları bulunan İshak
Paşa Sarayı, tarihi
atmosferiyle ziyaretçilerine
adeta geçmişe yolculuk
yapma fırsatı sunuyor. (İHA)

Türk saray mimarisinin
Anadolu’daki en önemli
örneklerinden biri olarak
kabul edilen ve UNESCO
Dünya Mirası Geçici
Listesi’nde yer alan 

İshak Paşa Sarayı, 2024
yılında 260 bin yerli ve
yabancı turist tarafından
ziyaret edildi.
Yerleşkesinde cami, odalar,
surlar, türbe, iç ve dış

avlular, divan ile harem
salonları bulunan İshak
Paşa Sarayı, tarihi
atmosferiyle ziyaretçilerine
adeta geçmişe yolculuk
yapma fırsatı sunuyor. (İHA)

Türk saray mimarisinin
Anadolu’daki en önemli
örneklerinden biri olarak
kabul edilen ve UNESCO
Dünya Mirası Geçici
Listesi’nde yer alan 

İshak Paşa Sarayı, 2024
yılında 260 bin yerli ve
yabancı turist tarafından
ziyaret edildi.
Yerleşkesinde cami, odalar,
surlar, türbe, iç ve dış

avlular, divan ile harem
salonları bulunan İshak
Paşa Sarayı, tarihi
atmosferiyle ziyaretçilerine
adeta geçmişe yolculuk
yapma fırsatı sunuyor. (İHA)

Türk saray mimarisinin
Anadolu’daki en önemli
örneklerinden biri olarak
kabul edilen ve UNESCO
Dünya Mirası Geçici
Listesi’nde yer alan 

İshak Paşa Sarayı, 2024
yılında 260 bin yerli ve
yabancı turist tarafından
ziyaret edildi.
Yerleşkesinde cami, odalar,
surlar, türbe, iç ve dış

avlular, divan ile harem
salonları bulunan İshak
Paşa Sarayı, tarihi
atmosferiyle ziyaretçilerine
adeta geçmişe yolculuk
yapma fırsatı sunuyor. (İHA)

Türk saray mimarisinin
Anadolu’daki en önemli
örneklerinden biri olarak
kabul edilen ve UNESCO
Dünya Mirası Geçici
Listesi’nde yer alan 

İshak Paşa Sarayı, 2024
yılında 260 bin yerli ve
yabancı turist tarafından
ziyaret edildi.
Yerleşkesinde cami, odalar,
surlar, türbe, iç ve dış

avlular, divan ile harem
salonları bulunan İshak
Paşa Sarayı, tarihi
atmosferiyle ziyaretçilerine
adeta geçmişe yolculuk
yapma fırsatı sunuyor. (İHA)

Türk saray mimarisinin
Anadolu’daki en önemli
örneklerinden biri olarak
kabul edilen ve UNESCO
Dünya Mirası Geçici
Listesi’nde yer alan 

İshak Paşa Sarayı, 2024
yılında 260 bin yerli ve
yabancı turist tarafından
ziyaret edildi.
Yerleşkesinde cami, odalar,
surlar, türbe, iç ve dış

avlular, divan ile harem
salonları bulunan İshak
Paşa Sarayı, tarihi
atmosferiyle ziyaretçilerine
adeta geçmişe yolculuk
yapma fırsatı sunuyor. (İHA)

Karagöz ve Hacivat
Musikisi mest etti
Karagöz ve Hacivat
Musikisi mest etti
Karagöz ve Hacivat
Musikisi mest etti
Karagöz ve Hacivat
Musikisi mest etti
Karagöz ve Hacivat
Musikisi mest etti
Karagöz ve Hacivat
Musikisi mest etti
Karagöz ve Hacivat
Musikisi mest etti
Karagöz ve Hacivat
Musikisi mest etti
Karagöz ve Hacivat
Musikisi mest etti
Karagöz ve Hacivat
Musikisi mest etti
Karagöz ve Hacivat
Musikisi mest etti

Meraklıları için 
bu sergi kaçmaz
İstanbul Fotoğraf ve Sinema Amatörleri
Derneği (İFSAK) Fotoğraf ve Haiku Proje
Grubu'nca hazırlanan, şiir ile görsel sanatların
zarif birleşimini sunan özel sergi İzmirli
sanatseverlerle
buluştu. Japon
edebiyatının kısa ve
anlam yüklü şiiri olan
haiku ile özgün
fotoğraf sanatını bir
araya getiren "Beş-
Yedi-Beş" adlı sergi
Yakın Kitabevi'nde
açıldı. Sergide fotoğraf sanatçıları Ayfer
Gencer, Aysel Gedik, Ayşe Ulus, Ayten Ünal,
Derya Çelik, Dilşad Aktaş Canatay, Fatma
Boyraz, Funda Ergenekon, Hatice Seyfioğlu
Çelik, İsmail Yener Gürgün, Kübra Selen
Gürgün, Muhammet Beyazal, Nalan Balcı, Nur
Gürel, Özge Anğı, Selin Gürkan, Serpil Gündüz
Yakut, Sevil Yılmaz, Umut Erdem, Z. Filiz
Turhan'ın eserleri yer aldı. (Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi (EÜ) Devlet Türk Musikisi
Konservatuvarı (DTMK) tarafından “Karagöz ve
Hacivat Musikisi” dinletisi düzenlendi. Dinletide

Ervâh-i Zenan
topluluğu,ud,
kanun keman ney,
tanbur, ritim
enstrümanları
eşliğindeAmed
Nesimi Subh-u
Dem, On Yedi Tek

Düz Mastika İçtim, Geldi Cevher Tiği Ateş, On Kere
Demedim mi Sana Sevme Dokuz Yar gibi
unutulmaz eserleri seslendirdi. (Haber Merkezi)
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ERKMEN

Ünlü piyanist ve besteci Fazıl Say, "Piyano Başında 50. Yıl" konseriyle İzmirli
sanatseverlerle buluştu. Konserde, Say'ın yeni eserlerinin prömiyeri yapıldı

Fazıl Say

Cemil Tugay Bu yıl iki yüz bin 
ziyaretçi ağırladı

Türkiye'nin en büyük yer altı gölü
Altınbeşik Mağarası rekorlara
doymuyor. Avrupa'nın en büyüğü olan
mağara tüm yıllara göre rekor üzerine
rekor kırıyor. 2004 yılında 130 bin
ziyaretçi ağırlayan
mağara, bu yıl 200
bin ziyaretçiyi
ağırladı.Beyaz
renkli kalın
traverten
oluşumlar,
mağaranın görsel
açıdan en güzel
bölümlerinden
birini oluşturuyor.
İçindeki gölet
oluşumlarıyla da
dikkati çeken üç
katlı mağaranın
yaklaşık 240
metresi
ziyaretçilere açık. Su derinliğinin bazı
yerlerde 40 metreyi bulduğu mağaraya
gelen turistler, etkileyici doğa
oluşumunu İbradı Belediyesinin
profesyonel ekibinin önderliğinde
botlarla görme imkanı yakalıyor. (İHA)

İshak Paşa Camii’nin
büyüleyici güzelliği


